


# អេដេនរបស់សាតាំង

 ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ យើងសូមថ្លែងអំណរគុណចំពោះទ្រង់នៅយប់នេះចំពោះឱកាសនេះ ដើម្បីមកម្តងទៀតនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដើម្បីជួបសត្រូវរបស់យើងដែលជាសត្រូវរបស់ទ្រង់នៅទីនេះនៅលើសមរក្សិ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល ដើម្បីដេញវាចេញពីចំណោមប្រជាជនរបស់ទ្រង់ ដើម្បីឱ្យពួកគេអាចមើលឃើញព្រះគ្រីនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ជាពន្លឺនៃដំណឹងល្អ។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងលាបភ្នែកយើងជាមួយឱសថភ្នែកនោះ ដែលវានឹងបើកនូវសេចក្តីពិត ហើយយើងនឹងចាកចេញពីទីនេះដោយនិយាយក្នុងចិត្តយើងថា “តើចិត្តរបស់យើងមិនដែលឆេះនៅក្នុងខ្លួនយើងពេលទ្រង់មានបន្ទូលជាមួយពួកយើងនៅតាមផ្លូវទេឬ?” ព្យាបាលអ្នកឈឺនិងអ្នកដែលរងទុក្ខ។ លើកទឹកចិត្តអ្នកធ្លាក់ទឹកចិត្ត។ លើកដៃទន់ខ្សោយដែលព្យាបាច។ សូមឲ្យយើងមើលទៅការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដែលយើងជឿថាជិតមកដល់ហើយ។ យើងសូមការនេះនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

សូមអង្គុយចុះ។

2 ខ្ញុំនឹងព្យាយាមនិយាយយ៉ាងខ្លីនៅយប់នេះ ពីព្រោះខ្ញុំដឹងថាមានមនុស្សជាច្រើនបានមកពីផ្នែកផ្សេងៗគ្នានៃប្រទេស ដើម្បី...សម្រាប់កម្មវិធីប្លូស្តាក់នៅបន្តអ្នកខ្លះហើយត្រូវត្រឡប់ទៅវិញ ប្រហែលត្រឡប់ទៅវិញឆ្ងាយ។ ហើយខ្ញុំសូមអរគុណ។ ព្រឹកនេះខ្ញុំចង់លឺបងប្រុសនៅលីវឆ្នាល។ ហើយខ្ញុំបានឮគាត់ច្រើនដងហើយខ្ញុំមិនដែលលឺគាត់ម្តងណាទេក្រៅពីខ្ញុំ កោតសរសើរគាត់។ ប៉ុន្តែនៅព្រឹក នេះសារដែលទាន់ពេលវេលា ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានការនាំមុខរបស់ព្រះអម្ចាស់ដើម្បីស្តាប់នៅព្រឹកនេះ។ ល្អណាស់! ហើយខ្ញុំឃើញថា ហេតុអ្វីបានជាអ្នកចូលចិត្តមកស្តាប់គាត់ដែរ។ ហើយគាត់នឹងល្អជានិច្ច ពិតណាស់ ខ្ញុំស្តាប់គាត់។

3 ខ្ញុំបានព្យាយាមតាមចាប់សំភាសន៍របស់ខ្ញុំនៅថ្ងៃនេះ ពេលព្រឹកនិងរសៀលនេះ។ ខ្ញុំនៅតែមានមនុស្សជាច្រើន ជាច្រើន ជាច្រើនត្រូវទៅ។ ហើយខ្ញុំ...

4 ដូចដែល ខ្ញុំជឿថា នោះគឺ ជេត្រូ ប្រាប់ដល់លោកម៉ូសេនៅពេលមួយថា “វា ច្រើនសម្រាប់អ្នកណាស់។” ដូច្នោះ យើងមានបងប្អូនជាច្រើននៅទីនេះលើបញ្ហា របស់អ្នក។ ហើយពួកគេម្នាក់ៗសុទ្ធតែមានភាពស្របច្បាប់ ហើយពួកគេជារបស់ ល្អដែលត្រូវយកចិត្តទុកដាក់។ ហើយខ្ញុំសូមណែនាំគ្រូគង្វាលរបស់យើង បងប្រុស ម៉ាន់និងអ្នកដឹកនាំផ្សេងទៀតនៃសេចក្តីជំនឿរបស់យើងនៅទីនេះ។ អ្នកអាចទៅ ឯពួកគេ។ ពួកគេនឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ មនុស្សមួយចំនួនកូនៗរបស់ ពួកគេរៀបការ ឬអ្វីដែលខុស។ ហើយបុរសទាំងនេះអាចជួយអ្នកដូចគ្នានឹង—អ្នក ផ្សេងទៀតដែរ ព្រោះពួកគេជាអ្នកបម្រើនៃព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយទៅរកពួកគេ ហើយ ខ្ញុំប្រាកដថាពួកគេនឹង—ពួកគេនឹងអោយអ្នក ជំនួយដែលអ្នកត្រូវការ។ ខ្ញុំមិនអាច ទៅដល់ពួកគេទាំងអស់ទេ។ មានច្រើនណាស់គ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកទៅ។ ពួកគេ គ្រាន់តែរក្សាបង្ករខ្ពស់និងខ្ពស់ជាងនេះ អ្នកឃើញទេ? ហើយ—ហើយអ្នកចង់ទៅ ឯពួកគេម្នាក់ៗ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋានឥតឈប់ឈរ ថា ព្រះជាម្ចាស់នឹងធ្វើវា យ៉ាងល្អសម្រាប់អ្នក។

5 ឥឡូវ យប់នេះ យើងចង់ទៅមើលបទគម្ពីរហើយអានមួយចំណែក នៃបទគម្ពីរ ចេញពីលោកប្តីតូដិពួកទី៣ ហើយគ្រាន់តែយោងត្រឡប់មកវិញបន្តិចចំពោះរឿង ខ្លះដែលយើងបាននិយាយកាលពីមុន ហើយមើលថាតើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនឹង ផ្តល់ឱ្យយើងបន្តិចបន្តួចទៀតនូវអ្វីដែលយើងចង់ដឹងថាពេលណាយើងចេញទៅ ក្រៅ។ ខ្ញុំអធិស្ឋាន—អធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងធ្វើ។

*ឯពស់ជាសត្វចេះខ្មោចយកលលើសជាងអស់ទាំងសត្វព្រៃ ដែល ព្រះយេស៊ូវដ៏ជាព្រះទ្រង់បានបង្កើត។ វានិយាយទៅកាន់ស្រ្តីថា តើព្រះ មានព្រះបន្ទូលហាមមិនឲ្យអ្នកបរិភោគផ្លែឈើណានៅក្នុងសួនច្បារ មែនឬ?*

*ស្រ្តីឆ្លើយតបថា យើងបរិភោគអស់ទាំងផ្លែឈើនៅក្នុងសួនច្បារបាន: តែត្រង់ដើមឈើៗដែលនៅកណ្តាលសួនច្បារនោះ: ព្រះទ្រង់មាន ព្រះបន្ទូលថា កុំឲ្យបរិភោគផ្លែនោះឡើយ ថែមទាំងកុំឲ្យពាល់ប៉ះផង ក្រែងលោស្លាប់។*

*រួចពស់ក៏និយាយទៅស្រ្តីថា អ្នកមិនស្លាប់ជាពិតមែនទេ:*

ដ្បិតព្រះទ្រង់ជ្រាបថា នៅថ្ងៃណាដែលអ្នកបរិភោគ នោះភ្នែកអ្នកនឹង បានភ្លឺឡើង ហើយអ្នកនឹងបានដូចជាព្រះដែរ ព្រមទាំងដឹងការខុសត្រូវ ផង។

កាលស្រ្តីបានឃើញថា ផ្លែឈើនោះបរិភោគបាន ក៏ជាទីគាប់ដល់ ភ្នែក ហើយជាដើមដែលល្មមគួរនឹងចង់បាន ដើម្បីឲ្យបានប្រាជ្ញា នោះ នាងក៏យកផ្លែមកបរិភោគ ព្រមទាំងចែកឲ្យដល់ប្តីដែរ គាត់ក៏បរិភោគ តាម។

នោះស្រាប់តែភ្នែករបស់អ្នកទាំង២បានភ្លឺឡើង ហើយគេដឹងថាខ្លួន នៅជាអាក្រាត ក៏យកស្លឹកល្ងាមកក្លាស់ ធ្វើជាប្រដាប់ប៉ឹង។

6 សូមព្រះអម្ចាស់បន្ថែមនូវ...ព្រះពររបស់ទ្រង់ដល់ការអានព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់។ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់យកអត្ថបទនៅយប់នេះចេញពីនោះ ហើយហៅថា: អរិយធម៌ របស់សាតាំង។ និយាយរឿងដើមបន្តិចអំពីអរិយធម៌របស់សាតាំង។ វាក្លាប់ទៅនឹង រឿងកាលពីយប់ថ្ងៃអាទិត្យមុន ខ្ញុំជឿអ៊ីចឹង នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់ អ្នកនៅទីនេះ អំពីក្រុងការគិតរបស់មនុស្សនិងរសជាតិបុរសបរិសុទ្ធ។

7 ហើយពេលខ្លះការបង្ហាញរឿងដើមទាំងនេះនាំយើងទៅដល់អ្វីមួយ វាធ្វើអោយ យើងសិក្សា ហើយដាក់អ្នកឱ្យអានព្រះបន្ទូល។ ហើយនោះជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់អោយ ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំធ្វើ។ “មនុស្សនឹងមិនរស់នៅដោយនំប៉័ងតែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយ គ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះឧស្ម័នរបស់ព្រះ។” ដូច្នេះសូមអានព្រះបន្ទូល សិក្សាវា។ ហើយសិក្សាវាដោយភ្នែករបស់ព្រះ ដើម្បីផ្តល់ការយល់ដឹងដល់បញ្ហា របស់អ្នកពីរបៀបដែលយើងគួរតែរស់នៅបច្ចុប្បន្ននេះ។

8 ឥឡូវនេះមកនៅយប់នេះគ្រាន់តែដើម្បីនិយាយទៅកាន់អ្នកថា “ខ្ញុំអាចធ្វើ រឿងនេះឬរឿងនោះ...”

9 ខ្ញុំចូលចិត្តនិយាយជាមួយប្រជាជន ក៏ដូចជាខ្ញុំចង់ទៅផ្ទះជាមួយអ្នករាល់គ្នា នៅយប់នេះផង។ ខ្ញុំ...ព្រះស្គាល់សេចក្តីពិត។ ខ្ញុំចង់ទៅនៅផ្ទះជាមួយអ្នករាល់គ្នា —ហើយញ៉ា—ញ៉ាអាហារពេលព្រឹកជាមួយអ្នក។ ហើយ—ហើយ—ហើយ ចេញទៅក្រៅនិងបរាញ់កំប្រុកជាមួយអ្នកនៅថ្ងៃស្អែកពេលរសៀល មែនទេ។ ខ្ញុំ—ចង់ធ្វើវា ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចធ្វើបានទេ។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែចូលទៅផ្ទះ ហើយ

អង្គុយ និងនិយាយជាមួយអ្នក អង្គុយលើវានហាលបន្ទាប់ពីកម្មវិធី ហើយនិយាយ  
ជាមួយអ្នកមួយភ្លែតអំពីបញ្ហារបស់អ្នក សុខុមាលភាពនិងអំពីព្រះ។ ខ្ញុំចង់ធ្វើ  
ដូច្នោះ។ បុរសនិងស្ត្រីនៅទីនេះ ព្រះដឹងថាខ្ញុំចង់ធ្វើដូច្នោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចធ្វើបានទេ។  
ឃើញទេ មានដូចជាការ—ទាញនិងសំពាធ។

10 ហើយ—ហើយនៅក្នុងសម័យកាលភ័យខ្លាចដែលយើងកំពុងតែរស់នៅនេះ...  
ហើយខ្ញុំគឺជាមនុស្សភ័យ ខ្លួនខ្ញុំ។ ថ្ងៃនេះខ្ញុំមានគំនិតបង្កើតអ្វីមួយ “ខ្ញុំទើបនឹង  
ធ្វើវា” ហើយថ្ងៃស្អែកវានៅឆ្ងាយពីខ្ញុំមួយលានម៉ាយ។ មានអ្វីមួយបានកាត់រួច  
ធ្វើការនេះហើយនោះ។ ហើយអ្នកមានពេលព្យាយាមរក្សាទឹកចិត្តរបស់អ្នកអោយ  
នៅជាមួយគ្នា។

11 ប៉ុន្តែសមិទ្ធិផលសំខាន់របស់ខ្ញុំគឺផ្សាយដំណឹងល្អតាមរយៈក្រុមជំនុំ និង  
ធ្វើអ្វីទាំងអស់ដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានដើម្បីនាំកិត្តិនាមដល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅថ្ងៃនេះ  
ខណៈពេលដែលខ្ញុំនៅលើផែនដីនិងពេលវេលាដែលខ្ញុំនៅសល់នៅលើផែនដី។ ខ្ញុំ  
មក—ព្យាយាមនិយាយទៅកាន់អ្នកដែលអាចជួយអ្នកបាន អ្វីមួយ។ ខ្ញុំ បានសិក្សា  
បន្ទាប់ពីខ្ញុំបានទៅផ្ទះនៅព្រឹកនេះ។ “តើខ្ញុំអាចនិយាយអ្វីនៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់  
នឹងជួយប្រជាជនទាំងនោះ?”

12 ស្តាប់សារដ៏មានអំនាចនៅព្រឹកនេះ...បងប្រុស នេវីល បាននាំយើង អំពី...  
ខ្ញុំគិតថាវាអស្ចារ្យណាស់ តើគាត់បាននិយាយថា “វេជ្ជបណ្ឌិតនឹងធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យ  
ករណីនេះ ប៉ុន្តែបុរសដែលមកជាមួយបានពេញដោយម្តុលគាត់បានចាក់វាចូល។”  
ដូច្នោះខ្ញុំគិតថានោះពិតជា—ការបង្ហាញគួរឱ្យស្រឡាញ់។ ខ្ញុំបានគិតអំពីរឿងនោះ  
“សេរ៉ូម បន្ទាប់ពីករណីនេះត្រូវបានគេធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យ។” នោះជារឿងល្អណាស់។

13 ខ្ញុំចង់និយាយជាមួយអ្នកអ្វីមួយដើម្បីនាំអ្វីមួយមកបំភ្លឺដល់អ្នកនូវសេចក្តី  
សន្យារបស់ព្រះសម្រាប់គ្រានេះ។ ឃើញទេ? អ្វីមួយ ដែលមិនមែនជាអ្វីៗដែល  
នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតនៅក្នុងថ្ងៃផ្សេងទៀតនោះទេ ប៉ុន្តែ អ្វីដែល...ហើយពេល...  
រឿងរបស់ពួកគេគឺមិនអីទេ យើងទាំងអស់គ្នាសំដៅទៅរឿងទាំងនោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ  
គិតថាខ្ញុំនឹងព្យាយាមនាំយកអ្វីមួយទៅកាន់គំនិតអ្នក ជាមួយនឹងបទគម្ពីរទាំងនេះ  
ខ្ញុំបានសរសេរនៅទីនេះ ដែលនឹងបំភ្លឺ អ្នកដឹងទេ ធ្វើឱ្យអ្នកជាទាហានប្រសើរជាង  
នៅក្នុងវិស័យដែលអ្នកកំពុងប្រយុទ្ធតទ្បូរនេះ ដើម្បីរៀនពីកលល្បិចរបស់សត្រូវ

ដូច្នោះអ្នកអាចរារាំងបានអ្វីគ្រប់យ៉ាង មុនពេលដែលវាទៅដល់អ្នក ឃើញទេ? នោះ ជារឿងសំខាន់គឺរៀន ដើម្បីរក្សា—ការវាយចេញពីអ្នក តាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។

14 ឥឡូវនេះ ចូរយើងមើលរឿងដ៏ស្វែងខ្លាច...ពីរបីនាទី រឿងដ៏ស្វែងខ្លាចនេះ អំពើបាបដែលយើងកំពុងរស់នៅសព្វថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំមិនជឿថាមានថ្ងៃដែលខ្ញុំធ្លាប់បាន អាននៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រទេ... មានថ្ងៃដ៏ស្វែងខ្លាចខ្លាំងគឺការបៀតបៀននៅពេល ដែលកូនរបស់ព្រះត្រូវបានគេសម្លាប់នៅលើដៃទាំងអស់។ ប៉ុន្តែដើម្បីមើលឃើញ ការបោកបញ្ឆោតរបស់សត្រូវ យើងមិនដែលមានថ្ងៃណាដូចថ្ងៃនេះដែលយើង កំពុងរស់នៅឡើយ។ វាជាថ្ងៃដែលមានល្បិចបំផុតបំផុត។ ហើយនៅពេលដែល ខ្ញុំឃើញថាវាវាមកនូវការនេះ គ្រីស្ទានត្រូវតែមានថែមទៀតនៅលើម្រាមជើងរបស់ គាត់សព្វថ្ងៃនេះជាងគាត់ធ្លាប់មាននៅក្នុងសម័យណាផ្សេងទៀត។

15 ឥឡូវនៅក្នុងថ្ងៃនៃការបៀតបៀនរបស់រ៉ូមមកក្រុមជំនុំ គ្រីស្ទានបានធ្វើខុស គាត់បានចូលទៅក្នុងសង្រៀន ហើយត្រូវបានសត្វតោស៊ី ឬអ្វីមួយដូចនោះ នៅពេលដែលពួកគេរកឃើញថាគាត់ជាគ្រីស្ទាន សម្រាប់ទីបន្ទាល់របស់គាត់។ ប៉ុន្តែព្រលឹងរបស់គាត់ត្រូវបានសង្គ្រោះពីព្រោះគាត់ជាមនុស្សបរិសុទ្ធ ជឿដោយ គ្មានការផិតក្បត់នៅក្នុងព្រះ ហើយបានបោះត្រាទីបន្ទាល់របស់គាត់ជាមួយឈាម របស់គាត់ ដោយអំណរ។ ដូចជាសរសៃឈាម រឺនរលុងឬប្រហោងក្នុងខ្លួនរបស់ គាត់ ហើយឈាមបានហូរចេញពីគាត់ហើយស្រែកឡើង ជាមួយជំនឿស្មោះត្រង់ ពិតប្រាកដ ហើយនិយាយថា “សូមទទួលវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ អើយ!”

16 ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ ភាពឆ្លាតវៃរបស់អារក្សឥឡូវ បានធ្វើឱ្យមនុស្សជឿថាពួកគេជា គ្រីស្ទាននៅពេលពួកគេមិនមែនផងនោះ។ នោះហើយជាបញ្ហា។ អ្នកមិនចាំបាច់ បោះត្រាទេ...វា—ជាថ្ងៃដែលមានល្បិចកលជាងវាពីមុន ជាជាងពេលដែលអ្នក ត្រូវបិទត្រាជីវិត—របស់អ្នកដោយទីបន្ទាល់របស់អ្នក។ អារក្សបានដាក់អន្ទាក់ កលល្បិចដែលវាអាចធ្វើទៅបាន...វាជាអ្នកបោកប្រាស់។ ហើយព្រះយេស៊ូវបាន មានបន្ទូលប្រាប់យើងនៅក្នុងម៉ាថាយ២៤ ថាតើថ្ងៃនេះដែលយើងរស់នៅនឹង ទៅជាយ៉ាងណា ក្នុងថ្ងៃដែលបោកបញ្ឆោតបំផុតដែលមិនធ្លាប់រស់នៅ “ជិតដល់ ហើយនឹងបញ្ឆោតអ្នកដែលព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើសបើសិនជាអាចអោយវា បោកបញ្ឆោតបាន។”

17 ឥឡូវចូរយើងប្រៀបធៀបបទគម្ពីរខ្លះៗបួនទំនាយដែលបាននិយាយនៅក្នុង ព្រះគម្ពីរសម្រាប់ថ្ងៃនេះ និងប្រៀបធៀបវាជាមួយនឹងថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

18 នៅក្នុងដីម៉ូថេទី២ជំពូក៣ យើងរៀនពីរឿងនេះ ដែលហោរាបាននិយាយថា “វា នឹងមកដល់នៅថ្ងៃនេះដែលមនុស្សនឹងរង្វេងនឹងស្រា ខ្លាំងស្រឡាញ់ការសប្បាយ ជាងស្រឡាញ់ព្រះជាម្ចាស់ទៅទៀត។” ប្រៀបធៀបឥឡូវនេះត្រឹមតែមួយភ្លែត។ យើងមិន...យើងគ្រាន់តែសង្ខេបវាទេ ព្រោះយើងមិនមានពេលច្រើនដែលត្រូវអាន វាទេ យើងគួរតែយកវាទៅ ប៉ុន្តែ គ្រាន់តែគូសវា ដូច្នេះអ្នកអាចមើលឃើញនៅពេល ដែលអ្នកទៅដល់ផ្ទះនិងសិក្សាវា។ “ងប់ងល់នឹងអំណាច ស្រឡាញ់ការសប្បាយ ជាងស្រឡាញ់ព្រះ។ បំផ្លាញការព្រមព្រៀង អ្នកចោទប្រកាន់មិនពិត អ្នកដែលមិន ចូលចិត្តនិងអ្នកដែលមើលងាយសេចក្តីល្អ។” “ព្រះវិញ្ញាណបានមានបន្ទូលយ៉ាង ច្បាស់ថាការទាំងនេះនឹងកើតឡើងគឺនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” នោះហើយជាថ្ងៃនេះ ការ ទស្សនាទាយនិយាយទៅកាន់វា។

19 ឥឡូវយើងអានផងដែរនៅក្នុងវិវរណៈ...១៤ វិវរណៈ ៣:១៤ ជាជាង ដែល ជាគ្រាពួកជំនុំឡៅឌីសេ ដែលពួកជំនុំនឹងស្ថិតនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ហើយវានឹង និយាយថា “វានឹងអង្គុយធ្វើជាស្រ្តីមេម៉ាយហើយគ្មានសេចក្តីត្រូវការអ្វីទាំងអស់។ វា—វាជាអ្នកមាន ហើយបានរីកចម្រើនផ្នែកសំភារៈ ហើយមិនដឹងថាពួកគេក្រីក្រ ធុរនា ខ្វាក់ភ្នែក និងអាក្រាត ហើយមិនដែលស្គាល់វាទេ។” ឥឡូវ...សូមចាំថា ទ្រង់ កំពុងតែនិយាយទៅកាន់ពួកជំនុំសម័យនេះ: “ខ្វាក់អាក្រាត ហើយមិនដឹងអ្វីទេ។” ឃ្លាចុងក្រោយនោះ: ពាក្យចុងក្រោយគឺជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យវាគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍ខ្លាំង ណាស់។ ពួកគេគិតថាពួកគេសុខសប្បាយ ពោរពេញទៅដោយព្រះវិញ្ញាណ ពួកគេ បានត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ហើយ។ សម័យកាលព្រះវិហារឡៅឌីសេគឺជាគ្រាពួកជំនុំពួក ពេនទីកុស្ត ដែលជាគ្រាពួកជំនុំចុងក្រោយ។ លូធើរមានសាររបស់គាត់ ផេសលី មានសាររបស់គាត់។ ហើយពួកពេនទីកុស្តមានសាររបស់ពួកគេ។

20 វាក៏ និយាយ ដែរថា “ដោយព្រះអ្នកខណ្ឌៗមិនទាំងក្តៅមិនទាំងត្រជាក់” អារម្មណ៍ខាងក្រៅ គំនិតផ្លូវចិត្តនៃដំណឹងល្អ “ពីព្រោះ” អ្នកបាននិយាយថា “អ្នក គឺជាផ្លូវនោះ ខ្ញុំនឹងខ្វាក់អ្នកចេញពីមាត់របស់ខ្ញុំ។” និយាយម៉្យាងទៀត វាធ្វើឱ្យទ្រង់ លឺពេលឃើញព្រះវិហារក្នុងស្ថានភាពនោះ។

21 ហើយចាំថាពួកគេបានធ្វើឱ្យទ្រង់ខ្ញុំកាត់ចេញ ហើយទ្រង់គឺនៅខាងក្រៅនៃ ក្រុមជំនុំ ដែលកំពុងព្យាយាមដើម្បីត្រឡប់នៅខាងក្នុង នៅក្នុងសម័យព្រះវិហារ ឡើយឱ្យសេរីក្រក់។

22 ព្រះនៃលោកីយសព្វថ្ងៃនេះ មនុស្សដែលគោរពបូជាលោកីយនេះសព្វថ្ងៃនេះ គឺជាសាតាំង។ ហើយមនុស្សល្ងង់ខ្លៅក្នុងការថ្វាយបង្គំសាតាំង ប៉ុន្តែវាជាការដែល សាតាំងក្លែងខ្លួនធ្វើជាក្រុមជំនុំ ឃើញទេ ជាក្រុមជំនុំ។ ពួកគេថ្វាយបង្គំសាតាំង ដោយគិតថាពួកគេកំពុងតែថ្វាយបង្គំព្រះ តាមរយៈព្រះវិហារ ប៉ុន្តែវាជារបៀបដែល សាតាំងបានធ្វើវា។

“អូ” អ្នកនិយាយថា “ប៉ុន្តែចាំបន្តិច។ យើងផ្សាយព្រះបន្ទូល។”

23 សូមក្រឡេកមើលមកអត្ថបទខ្ញុំវិញ នៅយប់នេះ។ សាតាំងគឺជាអ្នកដែលបាន ផ្សាយ ព្រះបន្ទូលទៅអេវ៉ាមុន “ព្រះបានមានបន្ទូល” ឃើញទេ។

24 វាគឺជាការបំភាន់ផ្នែកនៃបទគម្ពីរនោះដែលទាក់ទងនឹងថ្ងៃនេះ។ ទ្រង់នឹង អោយអ្នកដឹងថាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើគឺល្អឥតខ្ចោះ។ ទ្រង់នឹងអោយអ្នកដឹងអ្វី ៗទាំងអស់ដែលម៉ូសេបានធ្វើគឺល្អឥតខ្ចោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកយកការសន្យា ដែលពួកគេបានផ្តល់ឱ្យសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ហើយអនុវត្តវានៅសម័យមួយផ្សេងទៀត។ នោះគ្រាន់តែជាអ្វីដែលគាត់ត្រូវធ្វើដើម្បីឱ្យប្រជាជនជឿថាវាបែបនោះ ហើយនោះ —គឺអ៊ីចឹងហើយ។ ត្បិត “អ្នកមិនអាចយកពាក្យមួយចេញពីវាឬបន្ថែមពាក្យមួយ ទៅវាទេ។” ប៉ុន្តែនោះជាអ្វីដែលគាត់បានធ្វើ។

25 មនុស្ស ថ្វាយបង្គំសាតាំងដោយមិនដឹងខ្លួន ដោយគិតថាពួកគេកំពុង ថ្វាយបង្គំព្រះ ដូចដែលយើងត្រូវបានព្រមានដោយការព្យាករណ៍ នៅក្នុង ថែស្យាឡូនិចទី២...សូមអានបទគម្ពីរនោះ ថែស្យាឡូនិចទី ២ ជំពូកទី ២។ សូម បើកវាបន្តិចប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើបានភ្លាមៗ ខ្ញុំចង់អានវា។ ខ្ញុំជឿថាថែស្យាឡូនិចទី ២ ខ្ញុំមានបទគម្ពីរនៅទីនេះ ចែងថា:

*ឥឡូវនេះ បងប្អូនអើយ ដោយព្រោះព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះអម្ចាស់... នៃយើង ទ្រង់ត្រូវយាងមក ហើយយើងរាល់គ្នាត្រូវប្រជុំគ្នានៅចំពោះទ្រង់*

26 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ “ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ហើយយើងរាល់គ្នាត្រូវ ប្រជុំនៅចំពោះទ្រង់” ព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រមូលមនុស្សរបស់ទ្រង់មកឯទ្រង់នៅថ្ងៃ

ចុងក្រោយ។ “ការជួបជុំរបស់ប្រជាជនចំពោះព្រះអម្ចាស់” មិនមែនចំពោះព្រះវិហារ ទេ “ចំពោះព្រះអម្ចាស់ ការប្រមូលផ្តុំមនុស្សជាមួយទ្រង់។”

កុំឲ្យអ្នករាល់គ្នាភ័យខ្លាចមានគំនិតអាក្រក់ ឬ...ចប់—ព្រួយអ្វី ទោះបី ដោយសារវិញ្ញាណណាឬពាក្យ...សំដីណា ឬសំបុត្រណា ដូចជាមកពី យើងខ្ញុំក្តី...ដែលថាថ្ងៃនៃព្រះអម្ចាស់ជិតដល់ហើយនោះឡើយ។

កុំឲ្យអ្នកណាបញ្ឆោតអ្នករាល់គ្នាជាយ៉ាងណាដែរ: ដ្បិតថ្ងៃនោះមិន មកឡើយ ទាល់តែមានសេចក្តីធ្លាក់ចុះមកជាមុន ហើយនោះជាតួនៃ អំពើបាប (“តួនៃអំពើបាប” ឃើញទេ អ្វីដែលវាកំពុងធ្វើ) តួនៃអំពើបាប និងបើកសម្តែងជាកូននៃសេចក្តីហិនវិនាស (នោះគឺយូដាស ឃើញទេ)

ដែលទាស់ទងទើង ហើយលើកខ្លួនឡើង ខ្ពស់លើសជាងអស់ទាំងអ្វី ដែលហៅថាព្រះ ឬរបស់អ្វីដែលគោរពប្រតិបត្តិផង ដល់ម៉្លេះបានជាវា នឹងអង្គុយនៅ ដូចជាព្រះក្នុងវិហារនៃព្រះ ទាំងសំដែងខ្លួនថាជាព្រះផង

27 ការបោកបញ្ឆោតរបស់ក្រុមជំនុំនៅសព្វថ្ងៃនេះ! ឃើញទេ “កូននៃសេចក្តីហិន វិនាស” អារក្ស។ “កូននៃសេចក្តីវិនាស” គឺជាអារក្ស។ បន្ទាប់មកមនុស្សថ្វាយបង្គំ សាតាំងនៅថ្ងៃនេះ ដោយគិតថាពួកគេកំពុងតែថ្វាយបង្គំព្រះ។ ប៉ុន្តែពួកគេកំពុង ថ្វាយបង្គំវាតាមរយៈគោលជំនឿនិកាយដែលបង្កើតដោយមនុស្ស និងគោលជំនឿ ដែលនាំមនុស្សឱ្យទៅភាពអស្ចារ្យបំផុត នៃការបោកប្រាស់ដែលពិភពលោក ធ្លាប់ស្គាល់។ មិនខ្វល់ថា ព្រះបន្ទូលព្រះច្រើនប៉ុន្មានដែលបានសន្យាសម្រាប់ថ្ងៃនេះ បានផ្សាយនិងបានបង្ហាញការពិត ពួកគេនៅតែមិនជឿ។ ពួកគេនឹងមិនជឿទេ។

28 អញ្ជឹងហេតុអ្វី? យើងឆ្ងល់ពីមូលហេតុ។ ហេតុអ្វីបានជាមិន... ហេតុអ្វីបានជាមិនមានពួកគេជឿ? នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់នឹងធ្វើអ្វីមួយនោះទ្រង់នឹងធ្វើ ហើយទ្រង់ក៏ធ្វើហើយពួកគេនៅតែបែរខ្នងពីវា ហើយដាក់ចេញពីវា។ ដូចអារ៉ាំដឹងថាអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូល ព្រះនឹងធ្វើ ប៉ុន្តែនាង បានបែរខ្នងរបស់នាង នៅលើវា ដើម្បីស្តាប់នូវអ្វីដែលវាត្រូវនិយាយ។

29 គ្រាន់តែចាំថា នៅក្នុងសម័យកាលផ្សេងទៀតវាតែងតែដូចគ្នា។ នៅក្នុងគ្រប់ សម័យកាល វាតែងតែមានសាតាំងព្យាយាមបង្វែរព្រះបន្ទូលនោះចេញពីពួកគេ ធ្វើ ឱ្យពួកគេមើលឃើញសម័យផ្សេងទៀត។



30 ឃើញទេ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមក ឃើញទេ សាតាំងស្ថិតនៅក្នុង ក្រុមរបស់សាសន៍យូដា គ្រូបង្រៀននិងពួកអាចារ្យនិងបូជាចារ្យ ដោយព្យាយាម ប្រាប់ពួកគេអោយកាន់តាមក្រឹត្យវិន័យលោកម៉ូសេ នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលបាន និយាយនៅថ្ងៃនោះ កូនមនុស្សនឹងត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ ថាទ្រង់នឹងបង្ហាញ អង្គទ្រង់។ ដូច្នេះពួកគេកំពុងតែព្យាយាម ដរាបណាពួកគេរក្សាសាសនា និងនៅ លើច្បាប់របស់លោកម៉ូសេ...ឃើញទេគាត់បានធ្វើអ្វី? ទ្រង់បានព្យាយាមប្រាប់ ពួកគេថា “ផ្នែកនៃព្រះបន្ទូលនេះគឺពិតជាត្រឹមត្រូវហើយប៉ុន្តែបុរសនេះមិនមែនជា មនុស្សហ្នឹងនោះទេ។” ឃើញទេតើវាបោកបញ្ឆោតយ៉ាងដូចម្តេច? នោះហើយថ្ងៃ បោកប្រាស់ពិត។

31 ឥឡូវសាតាំងបានបង្កើតអាណាចក្ររបស់វានៅគ្រានោះនៅដែនដី។ នោះជា មូលហេតុដែលវាធ្វើវា ពីព្រោះវាចង់បង្កើតនគរផ្ទាល់ខ្លួនរបស់វា។

32 ក្នុងនាមជាអ្នកជំនួញម្នាក់ ដែលមិនមែនជាគ្រីស្ទបរិស័ទ វានឹងធ្វើការងារ ទាំងអស់ វាអាចធ្វើឱ្យអ្នកមើលឃើញអ្វីដែលខុស។ ប្រសិនបើមាន —គោលបំណងនិងផលចំណេញផ្ទាល់ខ្លួនក្នុងការធ្វើឱ្យអ្នកធ្វើវា ធ្វើឱ្យអ្នកឃើញ វាតាមវិធីនោះ វានឹងបង្ហាញអ្នកនូវអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដែលវាអាចធ្វើបាននិងរក្សាអ្នក ចេញពីការពិតរបស់វា ព្រោះវាមានអារម្មណ៍សម្រាប់តែខ្លួនវាផ្ទាល់។ មិនថាវា កុហកនិងបោកប្រាស់អ្វីក៏ដោយឱ្យតែវាទទួលបានផលចំណេញផ្ទាល់ខ្លួន។

33 នោះហើយជាមូលហេតុដែលសាតាំងបានធ្វើបែបនេះ។ ហើយវាបានធ្វើការ តាមរយៈព័ន្ធកិច្ច ត្រូវធ្វើវា ដូចដែលព្រះបានសន្យាថាវានឹងធ្វើ។ ឥឡូវនេះ វា បានចាប់ផ្តើមដោយ ការបោកបញ្ឆោតខាងសាសនានៅអរដែន ហើយវាបានបន្ត ចាប់តាំងពីពេលនោះមក។

34 មិនមែនដោយការរៀបចំក្រុមកុម្មុយនិស្តមួយក្រុមទេ។ ពួកកុម្មុយនិស្តមិន មានអ្វីទាំងអស់ដើម្បីធ្វើជាមួយនេះ។ វាជាព្រះវិហារដែលជាកន្លែងដែលអ្នកត្រូវ មើល ឃើញទេ។ វាមិនមែនជា—ពួកកុម្មុយនិស្តដែលបោកបញ្ឆោតអ្នកដែលបាន រើសតាំងនោះទេ។ វាជាព្រះវិហារដែលនឹងបញ្ឆោតដល់ពួករើសតាំង។ ឃើញ ទេ។ វាមិនមែនជាកុម្មុយនិស្តទេ។ យើងដឹងថាពួកគេបដិសេធព្រះ ហើយពួកគេ ជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ ប្រាកដណាស់ តាមគោលការណ៍ ប៉ុន្តែពួកគេមិនមែនជា

មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទទេ។ មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទគឺជាសាសនា សាសនានិងអាច ដកស្រង់បទគម្ពីរនិងធ្វើឱ្យវាមើលទៅសាមញ្ញណាស់។

35 ដូចដែលសាតាំងបានធ្វើវានៅដើមដំបូង បានដកស្រង់សម្តីទាំងអស់ “ព្រះ បានមានបន្ទូលថា ‘អ្នកមិនត្រូវបរិភោគផ្លែឈើទាំងអស់នៅសួនច្បារទេ។’” ឃើញ ទេ ដកស្រង់វាចេញ។

36 នាងនិយាយថា “មែន យើងអាចបរិភោគដើមឈើទាំងអស់នៅក្នុងសួនច្បារ តែដើមឈើមួយនៅកណ្តាលសួនច្បារនៅទីនោះដែលព្រះមានបន្ទូលថាមិនត្រូវ បរិភោគឡើយ សូម្បីតែកុំប៉ះវា ព្រោះបើយើងធ្វើនៅថ្ងៃណា នោះយើងនឹងត្រូវ ស្លាប់។”

37 វាបាននិយាយថា “អូ! អ្នកប្រាកដជាមិនស្លាប់ទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកពី ហេតុផល ហេតុអ្វីបានជាព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះពីព្រោះ...” ឃើញទេ វាគឺជាអ្វី? វាបានដកស្រង់សម្តីការពិតនេះ អ្នកឃើញហើយ។ វាបាននិយាយថា “វានឹងបើកភ្នែករបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងដឹងល្អនិងខុស។ អ្នកនឹងដូចជាព្រះដែរ ប្រសិនបើអ្នកអាចធ្វើវាបាន។”

38 នោះគ្រាន់តែជាអ្វីដែលវាចង់ធ្វើ ហើយនោះជាអ្វីដែលវាកំពុងព្យាយាមធ្វើនៅ ថ្ងៃនេះ។ មានការបោកបញ្ឆោតខាងសាសនាតាំងពីដើមដំបូងនៅអេដែនហើយក៏ បន្តតាំងពីពេលនោះមក។ នៅសម័យអំបាមវាគឺជាការបោកបញ្ឆោតមួយ។ នៅ សម័យលូអេវាគឺជាការបោកបញ្ឆោតមួយទៀត។ នៅសម័យព្រះយេស៊ូវគឺដូចគ្នា។ ហើយឥឡូវនេះគឺដូចគ្នាវិធីដូចគ្នាការបោកបញ្ឆោតខាងសាសនា!

39 ឥឡូវនេះ យើងនឹងកត់សម្គាល់ផែនដី នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ គ្រប់គ្រងវា។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់គ្រប់គ្រងវា...វាស្ថិតនៅ ក្រោមការគ្រប់គ្រងរបស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មក នៅពេលដែលសាតាំងបានកាន់កាប់ ដោយបដិសេធព្រះបន្ទូលព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់មានពេលមួយផែនដីស្ថិតនៅក្រោម ការគ្រប់គ្រងរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានកំណត់វានៅក្នុងគន្លងរបស់វា។ ទ្រង់បានដាក់ វាធ្វើឱ្យវាដំណើរការ។ ទ្រង់បានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង មានវានៅក្នុងការគ្រប់គ្រងរបស់ ទ្រង់។ ឥឡូវយើងប្រៀបធៀបវាជាមួយ បន្ទាប់ពីសាតាំងបានកាន់កាប់វា។

40 ឥឡូវនេះ ព្រះបានចំណាយពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ។ វាមិនបាននាំឱ្យយុទ្ធនៃ យូរទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ចង់ឱ្យយូរ។ ប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ ពីព្រោះយើងត្រូវបានបង្រៀនថា

“មួយថ្ងៃនៅស្ថានសួគ៌គឺ ១០០០ឆ្នាំនៅលើផែនដី” ហើយវាមានរយៈពេល៦ពាន់ឆ្នាំប្រាំមួយថ្ងៃដែលព្រះបានបង្កើតផែនដី។ ឥឡូវនេះ វាបានចំណាយពេលព្រះប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំដើម្បីបង្កើតវា ដំរីជាមួយគ្រាប់ពូជនិងនាំយកអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងចេញតាមប្រភេទរបស់វា។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវតែចេញពីប្រភេទរបស់វា។ គ្រាប់ពូជទាំងអស់របស់ទ្រង់ល្អ ហើយដូច្នោះវាត្រូវតែបង្កើតផលតាមពូជរបស់វា។ ព្រះជាម្ចាស់បានចំណាយពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ។

41 ជាចុងក្រោយ នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតអ្វីៗទាំងអស់ហើយ ទីបំផុតយើងបានមកដល់...ដោយមានទីស្នាក់ការកណ្តាលនៃផែនដី នៅក្នុងកន្លែងដ៏ស្រស់ស្អាតមួយនៅខាងកើតអរិយធម៌ដែលហៅថាសួនច្បារអរិយធម៌។ ព្រះបានបង្កើតទីស្នាក់ការកណ្តាលពិភពលោកនៅក្នុងសួនច្បារអរិយធម៌ នៅក្នុងប្រទេសអេហ្ស៊ីបនៅចុងខាងកើតនៃសួនច្បារគឺទីស្នាក់ការកណ្តាល។

42 ហើយនៅក្នុងស្ថានភាពទាំងមូល ទ្រង់បានដាក់កូនប្រុសនិងភរិយារបស់បុត្រារបស់ទ្រង់គ្រប់គ្រងលើវាទាំងអស់។ ត្រូវហើយ។ នោះជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើ។ ទ្រង់បានដាក់ពួកគេគ្រប់គ្រងពេញលេញ។ ពួកគេអាចនិយាយទៅកាន់ខ្យល់ហើយវានឹងឈប់បក់បោក។ ពួកគេនឹងនិយាយទៅកាន់ដើមឈើ ហើយវានឹងផ្លាស់ពីទីនេះទៅទីនោះ។

43 សត្វតោនិងឆ្កែចកបានស៊ីចំណីជាមួយគ្នា ហើយកូនចៀមបានដេកលាក់ជាមួយពួកគេ។ គ្មានអំពើអាក្រក់ទេ។ វាជាសន្តិភាពល្អឥតខ្ចោះ ភាពសុខដុមល្អឥតខ្ចោះ អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងភាពល្អឥតខ្ចោះ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់មានវានៅក្រោមការគ្រប់គ្រងរបស់ទ្រង់។ ហើយសូម...កត់សម្គាល់ថា ទ្រង់មាន ទ្រង់—ទ្រង់មានពិភពលោករបស់ទ្រង់ ទ្រង់មានប្រតិបត្តិការទាំងអស់។ ទ្រង់មានអ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹងមកដល់។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងបរិភោគបន្លែ គ្មានអ្វីស្លាប់ គ្មានអ្វីត្រូវបំផ្លាញ គ្មានអ្វីត្រូវបង្ខូច។ គ្មានអ្វី...វាគ្រាន់តែល្អឥតខ្ចោះ។

44 ហើយនៅលើទាំងអស់ ទ្រង់បានដាក់កូនជាទីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ កូនប្រុសនិងកូនស្រី ប្តីនិងប្រពន្ធ ដើម្បីគ្រប់គ្រងវា។

45 ព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យណាស់! “ហើយទ្រង់បានសម្រាកពីកិច្ចការទាំងអស់របស់ទ្រង់ នៅថ្ងៃប្រាំពីរ” ហើយជាថ្ងៃវិសុទ្ធ ថ្ងៃប្រាំពីរនេះជាថ្ងៃឈប់សម្រាកសម្រាប់ទ្រង់។

46 ដោយសារតែ ព្រះបានមើលវាទាំងអស់ បន្ទាប់ពីទ្រង់បានចំណាយពេល ប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំក្នុងការបង្កើតនិងជួសជុលវា ធ្វើឱ្យវាក្លាយជាជីវិត ហើយដាក់ភ្នំ ឡើង និងធ្វើឱ្យភ្នំភ្លើងព្រួញភ្នំឡើងលើ និងអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅក្នុងការផ្ទុះនេះ ភាពស្ងួតវាចេញ ហើយជួសជុលវាជាវិធីដែលទ្រង់មានវា។ ហើយវាជាកន្លែងស្អាត មួយ។

47 គ្មានអ្វីដូចជា ឋានសួគ៌ដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះទេ! និងដោយណាស់អស្ចារ្យ និង អ្វីផ្សេងទៀត លូនវាលេងនៅសួននោះ សត្វធំៗ គ្មានគ្រោះថ្នាក់នៅក្នុងពួកគេ។ ពួកគេសុភាពរាបសាដូចកូនក្មេងតូចៗ។ ពួកគេមិនមានអ្វីទាំងអស់ ទេ—គ្មានជំងឺ គ្មានទុក្ខព្រួយ គ្មានជំងឺមួយណាសោះឬមេរោគនៅលើផែនដី។ អូកន្លែងណាហ្ន៎!

48 បក្សីដ៏អស្ចារ្យចេះតែហើរពីដើមឈើមួយទៅដើមឈើមួយ ហើយអ័ដាម អាចហៅពួកគេដោយឈ្មោះ ហើយពួកគេនឹងហោះឡើងលើស្មារបស់គាត់ ហើយ—សហការជាមួយគាត់។ ហើយ អូ ពិតជាកន្លែងដ៏អស្ចារ្យណាស់ដែល ព្រះជាម្ចាស់មាន!

49 ហើយបន្ទាប់មកបានបង្កើតលក្ខណៈមួយរបស់ទ្រង់ចេញពីរូបកាយរបស់ ទ្រង់។ ព្រះមានលក្ខណៈនៅក្នុងរាងកាយរបស់គាត់។

50 ដូចជាអ្នកគឺជាគុណលក្ខណៈរបស់ឪពុកអ្នក។ ហើយអ្នកសូមកត់សម្គាល់ អ្នកគឺនៅក្នុងជីវិត របស់ជីវិត របស់ជីវិតរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងនោះ និយាយថា យើងនឹងយកវាចុះដូចអ្នកនិងឪពុករបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះ អ្នកមិនដឹងអ្វីទាំងអស់ នៅពេលដែលអ្នកនៅក្នុងឪពុករបស់អ្នក។ មេជីវិតនៃជីវិតកើតចេញពីបុរស។ បុរស មានកោសិកាឈាម ស្រ្តីមាន—ស៊ុត ឥឡូវ ដូច្នោះ កោសិកាឈាមមានជីវិតនៅក្នុង វា។ ហើយនៅពេលអ្នកនៅក្នុងឪពុករបស់អ្នក អ្នកពិតជាមិនបានដឹងអ្វីសោះអំពី វា។ ប៉ុន្តែ វិទ្យាសាស្ត្រនិងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបង្ហាញថាអ្នកនៅក្នុងឪពុករបស់អ្នក ប៉ុន្តែអ្នកមិនបានដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីវា។

51 ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកឪពុកចង់ស្គាល់អ្នក។ ហើយជាមួយសហជីវិតមានទំនាក់ទំនង ជាមួយម្តាយ បន្ទាប់មកអ្នកត្រូវបានស្គាល់ឪពុកអ្នក។ ឥឡូវនេះ អ្នកគឺជា គុណលក្ខណៈរបស់ឪពុកអ្នក។ អ្នកមើលទៅដូចជាគាត់ ហើយអ្នកមានចំណែក នៃរាងកាយរបស់អ្នកដែលមើលទៅដូចឪពុករបស់អ្នក។

52 នេះជារបៀបដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់គង់នៅតាំងពីដើមមក។ កូនប្រុស  
ទាំងអស់របស់ព្រះ ហើយគ្រប់បុត្រីរបស់ព្រះជាម្ចាស់គឺស្ថិតនៅក្នុងព្រះជាម្ចាស់  
តាំងពីដំបូងមក។ អ្នកមិនចងចាំវាឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែអ្នកនៅទីនោះ។ ទ្រង់បានដឹង។  
ហើយទ្រង់ចង់ឲ្យអ្នកក្លាយជាមនុស្សដូច្នោះទ្រង់អាចទាក់ទងជាមួយអ្នក និងយាយ  
ជាមួយអ្នក និងស្រឡាញ់អ្នក ហើយចាប់ដៃអ្នក។

53 តើអ្នកមិនចង់បានកូនប្រុសផ្ទាល់ខ្លួន... តើមិនមែនជាថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យទេឬដែល  
កូនប្រុសរបស់អ្នកត្រលប់មកផ្ទះវិញហើយអង្គុយញ៉ាំជាមួយអ្នក? នៅពេលគាត់  
ត្រឡប់មកវិញ ពីសមរម្យមកក្នុងនៃដែលគួរឱ្យភ័យខ្លាច របៀបដែលអ្នកនឹងរៀប  
អាហារពេលល្ងាច អ្នកសម្លាប់កូនគោដែលបំប៉ន ឬអ្វីក៏ដោយរៀបចំសម្រាប់គាត់!  
នេះជាសាច់និងឈាមរបស់អ្នក ហើយគាត់នៅក្នុងអ្នក។ អ្នកមិនដឹងទេ នៅពេល  
នោះ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាគាត់នៅទីនោះ។

54 ហើយដូច្នោះ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ជ្រាបថាយើងនឹងនៅទីនេះ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មក ទ្រង់  
បានដាក់យើងជាសាច់ឈាម ដូច្នោះយើងនឹងត្រូវបានទាក់ទង។ ដើម្បីឱ្យទ្រង់  
អាចទាក់ទង ទ្រង់បានក្លាយជាមនុស្សម្នាក់ដូចពួកយើង នៅពេលដែលទ្រង់  
បានក្លាយជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះផ្ទាល់នៃការបង្ហាញរបស់  
ព្រះ។ ដូច្នោះនេះជាគោលបំណងរបស់ព្រះ បង្ហាញពីលក្ខណៈរបស់ទ្រង់នៅក្នុង  
ការប្រកប។

55 ពេលខ្ញុំនៅក្នុងឪពុកខ្ញុំ ខ្ញុំមិនដឹងអ្វីទាំងអស់។ តែពេលខ្ញុំក្លាយជាកូនប្រុស  
របស់គាត់ ហើយបានកើតពីគាត់ ខ្ញុំគឺជាគុណលក្ខណៈដែលជាផ្នែកមួយរបស់  
ឪពុកខ្ញុំ។ ហើយអ្នកជាផ្នែកមួយរបស់ឪពុកអ្នក។

56 ហើយក្នុងនាមជាកូនរបស់ព្រះ យើងគឺជាផ្នែកមួយនៃគុណលក្ខណៈរបស់ព្រះ  
នៅក្នុងទ្រង់បានបង្កើតសាច់ឈាមដូចជាទ្រង់បានកើតមកជាមនុស្សដែរ ដូច្នោះ  
យើងអាចប្រកបបានជាមួយគ្នា ជាក្រុមគ្រួសាររបស់ព្រះនៅលើផែនដី។ ហើយ  
នោះគឺជាគោលបំណងរបស់ព្រះនៅដើមដំបូង។ បាទ។ នោះជាអ្វីដែលព្រះសព្វ  
ព្រះហឫទ័យតាំងពីការចាប់ផ្តើម។

57 ទ្រង់មានអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងក្រោមការគ្រប់គ្រង។ ហើយទ្រង់បានបង្វែរមនុស្សចូល  
ទៅក្នុងសួនអរដែន តាមសីលធម៌ទូទៅអាចនិយាយ ថា “កូនប្រុសវាជារបស់  
អ្នក។”

58 តើកន្លែងនោះស្អាតយ៉ាងណាទៅ! ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់សព្វព្រះហឫទ័យណាស់ រហូតដល់ទ្រង់ត្រលប់មកវិញ ហើយសម្រាកពីកិច្ចការទាំងអស់របស់ទ្រង់។ ដើមឈើទាំងអស់មិនដែលបង្កើតបន្លាឡើយ។ មិនមានផ្លែចំណាចេញពីដើមឈើ បន្លាឡើយ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺល្អឥតខ្ចោះ។ គ្រប់ទាំងអស់ល្អឥតខ្ចោះ។ គ្រាប់ពូជ ទាំងអស់ឥតខ្ចោះ។ អ្វីៗទាំងអស់ស្ថិតក្នុងស្ថានភាពល្អឥតខ្ចោះ។

59 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលទ្រង់យាងទៅសំរាកបន្តិច ខ្មាំងសត្រូវរបស់ទ្រង់ក៏ ចូលមកដេរ បោកបញ្ឆោតហើយបានកាន់កាប់វា ដោយបកស្រាយខុសកម្មវិធី របស់ទ្រង់ដល់កូនចៅរបស់ទ្រង់។ នៅពេលដែលទ្រង់បានទុកចិត្តលើកូនផ្ទាល់ខ្លួន របស់ទ្រង់ ដូចដែលអ្នកបានទុកចិត្តលើកូនស្រីរបស់អ្នក នៅពេលដែលនាង ចេញទៅក្រៅនៅពេលយប់ជាមួយបុរស នៅពេលអ្នកទុកចិត្តលើកូនប្រុសរបស់ អ្នក នៅពេលដែលគាត់ត្រូវទៅជាមួយក្មេងប្រុសជីកប្រុសជក់បារី។ ឃើញ ទេ ទ្រង់បានដាក់ការទុកចិត្តលើកូនប្រុសរបស់ទ្រង់ថាគាត់នឹងមិនធ្វើអ្វីខុសទេ ហើយនឹងរក្សាគ្រប់ពាក្យទាំងអស់ដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ប៉ុន្តែសត្រូវបានអិល ចូលហើយ។ ដូចដែលនឹងយកកូនស្រីរបស់អ្នកចេញ ហើយធ្វើខុសខ្លួនឯង។ ឬ — ឬស្ត្រីខ្លះនឹងយកទៅជាមួយ កូនប្រុសរបស់អ្នក និងរឿងតែមួយ។ ឃើញទេ គាត់ បានធ្លាក់ទៅក្នុង។ សត្រូវរបស់ព្រះបានចូលនិងបកស្រាយព្រះបន្ទូលខុសទៅកាន់ អេវ៉ា។

60 ឥឡូវនេះ គាត់បានចុះ វាបានកាន់កាប់សួនច្បារនៃអេដែនខ្លួនឯង។ វា បានកាន់កាប់វា។ ហើយឥឡូវនេះ វាមានប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំនៃច្បាប់បោកបញ្ឆោត បញ្ឆោតប្រជាជនកូនរបស់ព្រះ ដូចដែលគាត់បានធ្វើនៅពេលនោះ។ ពីព្រោះ ពួកគេពឹងផ្អែកលើសិទ្ធិជ្រើសរើសខាងសីលធម៌ដោយសេរី គឺធ្វើអ្វីៗដែលពួកគេ ប្រាថ្នា។ ហើយជឿថាពួកគេនឹងធ្វើត្រូវឬជឿទុកចិត្តពួកគេនឹងធ្វើត្រូវ បន្ទាប់មក ពួកគេបានមកជាមួយនឹងទង្វើខុសនិងបានលក់សិទ្ធិពីកំណើតរបស់ពួកគេ ដូចអេ សារបានធ្វើសម្រាប់លោកិយ។ ហើយសាតាំងបានឈ្នះ ហើយវាក៏បានគ្រប់គ្រង វា។ ហើយវាមានរយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំដើម្បីកសាងអេដែនរបស់វា ដូចជា ព្រះមានប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំដើម្បីនាំអេដែនរបស់ទ្រង់ទៅទីបញ្ចប់។ ហើយដោយការ បោកបញ្ឆោត បញ្ឆោតព្រះបន្ទូល ឬមនុស្សឥឡូវនេះ បានបង្កើតអេដែនផ្ទាល់ខ្លួន របស់វា នៅដែនដីនេះ នៅក្នុងអំពើបាប។

61 អេដេនរបស់ព្រះត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយសុចរិត។ អេដេនរបស់សាតាំង គឺបានប្រព្រឹត្តអំពើបាប ព្រោះសាតាំងជាអំពើបាប។ ព្រះជាម្ចាស់សុចរិត ហើយ អាណាចក្រទ្រង់ ត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយសេចក្តីសុចរិត សន្តិភាពនិងជីវិត។ ហើយការបង្កើតសាតាំងស្ថិតនៅក្នុងអំពើបាប និងអំពើបាបខាងសាសនា។

62 កត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលវាបានបោកបញ្ឆោត ការបោកបញ្ឆោតរបស់ វាដូចជាវាបាននិយាយអ្វីចឹង។ ទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើរឿងនេះ។ តើមាន អ្នកណាដឹងទេ? សូមយើងបើកទៅគម្ពីរអេសាយ អ្នកចង់បានបទគម្ពីរខ្លះៗ។ ប្រសិនបើអ្នក...ខ្ញុំគួរតែដកស្រង់បន្ថែមទៀតពីពួកគេ។ សូមបើកទៅគម្ពីរអេសាយ ជំពូក ១៤មួយភ្លែតហើយ គ្រាន់តែមើលអ្វីដែលសាតាំងបាននិយាយនៅទីនេះ មួយភ្លែត។ នៅក្នុងគម្ពីរអេសាយ១៤ យើងនឹងអានវា ហើយមើលអ្វីដែលអ្នកនេះ បានធ្វើ។ អេសាយ ១៤ ចាប់ផ្តើមពីខ ១២។

*ឱតារាប្រចាំថ្ងៃ ជាផ្កាយព្រឹកអើយ ន័ ឯងបានធ្លាក់ចុះមកពីលើមេឃ ហើយ! ឯងដែលបានផ្តេកអស់ទាំងនគរឲ្យរាប ឯងបានត្រូវកាប់រំលំ ដល់ដីដែរហ្ន៎!*

*ឯងបានគិតក្នុងចិត្តថា អញនឹងឡើងទៅឯស្ថានសួគ៌ អញនឹងដំកើង បណ្តឹងអញ ឲ្យខ្ពស់ជាងអស់ទាំងផ្កាយ(កូននោះ)របស់ព្រះ ហើយអញ នឹងអង្គុយលើភ្នំជាទីប្រជុំជំនុំ...នៅទីបំផុតនៃទិសខាងជើង:*

*អញនឹងឡើងទៅផុតទីខ្ពស់នៃពពក អញនឹងលើកខ្លួនឲ្យបានដូចជា ព្រះដ៏ខ្ពស់បំផុត។*

63 សូមប្រៀបធៀបត្រង់នេះជាមួយនឹងបទគម្ពីរផ្សេងទៀត មួយរយៈមុន នេះរបៀបដែលវាបាននិយាយថា “វាអង្គុយនៅក្នុងព្រះវិហារនៃព្រះជាម្ចាស់ លើកតម្កើងខ្លួនរបស់វាខ្ពស់លើសអ្វីៗទាំងអស់ដែលហៅថាព្រះ ដូច្នេះវាដូចជា ព្រះជាម្ចាស់ ត្រូវបានគោរពបូជាដូចជាព្រះនៅលើផែនដីដែរ។”

64 មានព្រះនៃលោកីយនេះដែលខ្ញុំបានផ្សព្វផ្សាយដល់អ្នកថ្ងៃអាទិត្យមុន។ សព្វថ្ងៃនេះវាកំពុងបោកបញ្ឆោត គឺជាពេលវេលាក្បត់ ពេលវេលាជំនួតដែល យើងកំពុងរស់នៅ។ នេះជាពេលវេលាដ៏រុងរឿងបំផុតនៃសម័យកាល ពីព្រោះ យើងកំពុងប្រឈមមុខនឹងសហស្សវត្សរ៍ដ៏ធំម្តងទៀត។ យើងកំពុងប្រឈមមុខ

អេដែនម្តងទៀត។ ប៉ុន្តែនៅសម័យនេះ រាល់ការបោកបញ្ឆោតនិងគ្រប់ល្អិតកល ដែលវាធ្លាប់ប្រើ ហើយអាចបញ្ឆោត វាបានប្រមូលទាំងអស់រួមគ្នានិងពង្រឹងខ្លួនឯង ហើយចុះមកដូចព្រះ ហើយជាក់ខ្លួនវាផ្ទាល់ជំនួសព្រះជាម្ចាស់ សាសនា និងអាច ដកស្រង់បទគម្ពីរនិងអាចប្រាប់អ្នកពីបទគម្ពីរដូចជាសាតាំងបានធ្វើចំពោះអេវ៉ា នៅក្នុងសួនច្បារអេដែនដែរ។ ប៉ុន្តែទុកកន្លែងមួយរបស់វា គឺអ្វីទាំងអស់ដែលវាត្រូវ ធ្វើ ធ្វើឲ្យមានគម្លាតនោះ ដែលជាកន្លែងដែលគោលលទ្ធិពុលរបស់អារក្សអាចហូរ ដូចជាគម្រងការគិតរបស់មនុស្សអញ្ចឹង ដែលយើងបាននិយាយនៅយប់មុន។

65 ឥឡូវវានិយាយថា វានឹងលើកខ្លួនខ្ពស់ជាងព្រះដ៏ខ្ពស់បំផុត វានឹងហោះឡើង ខ្ពស់លើពពកនិងផ្កាយ ហើយវានឹងអង្គុយនៅទីនោះដូចជាព្រះ និងខ្ពស់ជាងព្រះដ៏ ខ្ពស់បំផុត។ ហើយវាបានទទួលជោគជ័យក្នុងការបំពេញភារកិច្ចការគំរាមកំហែង របស់វា។ វាពិតជាទទួលបានជោគជ័យដ៏អស្ចារ្យក្នុងការបំពេញភារកិច្ចរបស់វា ការ គំរាមកំហែងរបស់វា ដោយមនុស្សអនុញ្ញាតឱ្យវាពន្យល់វាឆ្ងាយពីព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ នៅគ្រប់សម័យកាល តម្លៃនៃព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ព្រះទៅសម័យកាល នោះ។ នោះជាអ្វីដែលវាបានធ្វើ។ នៅគ្រប់សម័យកាលវាបានពន្យល់វាឆ្ងាយពី ព្រះបន្ទូល។

66 នៅជំនាន់ណូអេ វាបានពន្យល់ថាវាមិនអាចទៅរួចទេ គ្មានភ្លៀងពីលើមេឃទេ គួរតែ “គ្មានភ្លៀងធ្លាក់នៅទីនោះទេ។” វិទ្យាសាស្ត្រដ៏អស្ចារ្យរបស់វា ដំណឹងល្អដែល វាបានផ្សាយនៅសួនច្បារអេដែន! វាអាចបាញ់ឧបករណ៍ដល់ឋានព្រះច័ន្ទ ហើយ បញ្ជាក់ថាមិនមានសំណើមនៅទីនោះទេ។ ប៉ុន្តែព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថានឹងមាន ភ្លៀងធ្លាក់មក។ ប៉ុន្តែសាតាំងទទួលជោគជ័យ ហើយបំពុលគំនិតរបស់មនុស្ស ដោយការស្រាវជ្រាវនៃវិទ្យាសាស្ត្រថា “វាមិនអាច ទៅរួចទេ។” ប៉ុន្តែវាត្រូវបាន ទៅរួច។ ព្រះបានមានបន្ទូលថាវានឹងត្រូវបានធ្វើ ហើយ វាកើតឡើងហើយ។ ទ្រង់ បានធ្វើ។

67 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងថ្ងៃ—នៃព្រះយេស៊ូវ វាបានធ្វើរឿងដូចគ្នា។ វាបំពុលគំនិត របស់ពួកគេម្តងទៀតដោយការបោកបញ្ឆោត ឃើញទេ ការបកស្រាយខុស។ “ប្រសិនបើអ្នកជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំមើលឃើញអ្នកធ្វើ អ្វីមួយអំពីវា។”



68 ព្រះយេស៊ូវមិនបានកត់ស្តុកចំពោះវាទេ។ ទ្រង់មិនដែលធ្វើទេ។ ព្រះមិនមែនជាត្រកក់ប្លែងទេ។ ទ្រង់មិនចាំបាច់ឆ្លើយអ្វីដែលសាតាំងសួរទេ។ ទ្រង់មានតែ... ព្រះយេស៊ូវបាននិយាយថា “មានសេចក្តីចែងទុកមកថា ‘អ្នកនឹងមិនរស់...មនុស្សនឹងមិនរស់នៅដោយសារតែនំប៉័ងប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលទាំងអស់ដែលចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ។’” ឃើញទេ ទ្រង់មិនចាំបាច់លេងសើចពីវាទេ។ ទ្រង់មិនចាំបាច់ធ្វើនំប៉័ងទេ។ ទ្រង់អាចធ្វើវាបាន ប៉ុន្តែទ្រង់បានព្យាករណ៍ ដូច្នោះទ្រង់មិនចាំបាច់ត្រូវស្តាប់តាមអារក្សទេ។

69 ហើយជាថ្មីម្តងទៀតវាជាអំពើបាបខាងសាសនាដូចជានៅដើមដំបូងអញ្ចឹង ការបោកបញ្ឆោត។ មើលឥឡូវនេះ។ វាមិនមែនគ្រាន់តែជាអំពើបាបចាស់ការ ជិតក្បត់និងស្រវឹង ហើយប្រើព្រះនាមរបស់ព្រះជាឥតប្រយោជន៍នោះទេ។ មិនមែនអញ្ចឹងទេ។ អត់ទេ។

70 អ្នកបានចាំទេ ជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ អ្នកជាច្រើននៅទីនេះ ពីដើម ចងចាំសេចក្តីអធិប្បាយដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយទេ លើការ *ខកចិត្តនៅក្នុងការជំនុំជំរះ*។ ស្រីពេស្យានាងនឹងមិនខកចិត្តនៅទីនោះទេ។ នាងដឹងកន្លែងដែលនាងត្រូវទៅ។ អ្នកប្រមឹកនឹងមិនខកចិត្តទេនៅទីនោះ។ អ្នកលួច អ្នកលេងល្បែង អ្នកកុហក អ្នកលួច គាត់នឹងមិនត្រូវខកចិត្តទេ។ ប៉ុន្តែ មនុស្សដែលគិតថាគាត់ត្រូវ នោះនឹងមានការខកចិត្ត។

71 អ្នកនោះនិយាយថា មកនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ តើខ្ញុំមិនបានអធិប្បាយដំណឹងល្អទេឬអី តើខ្ញុំមិនបានដេញអារក្សចេញនៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ទេឬអី?”

72 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ចូរចេញឆ្ងាយពី...អញទៅ អ្នកដែលប្រព្រឹត្តអំពើទុច្ចរិតអើយ។ អញមិនដែលស្គាល់ឯងទេ។” មានការខកចិត្ត ឃើញទេ ការបោកបញ្ឆោតនោះ។

73 នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំតែងតែមិនយល់...នោះជាកន្លែងដែលខ្ញុំមិនយល់។ មិនមែនខ្ញុំចង់ខុសគ្នាពីគេទេ។ ខ្ញុំមិនចង់ខុសគ្នាទេ តែខ្ញុំត្រូវមានភាពស្មោះត្រង់។ ខ្ញុំមានសារមួយ ហើយនោះត្រូវតែទៅកាន់មនុស្ស។ ធ្វើឱ្យមានការយល់ច្រឡំយ៉ាងខ្លាំងក្នុងចំណោមមនុស្ស។ ពួកគេគិតថាខ្ញុំប្រឆាំងនឹងអ្នករាល់គ្នា។ ពួកគេគ្រាន់តែដឹងថា ខ្ញុំគឺសម្រាប់អ្នករាល់គ្នា ហើយព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីនាំពួកគេនូវអ្វីដែលជាការពិត ដូចដែលវាបានដាក់នៅក្នុងបេះដូងរបស់ខ្ញុំ និងវិធីដែលបានចែង

នៅក្នុងព្រះគម្ពីរនៅទីនេះ។ ហើយព្រះបង្ហាញថានោះគឺជាសេចក្តីពិត ដូច្នេះមិនមានអ្វីផ្សេងទៀតអាចត្រូវបានធ្វើចំពោះវាទេ។ ដូច្នេះពួកគេត្រូវមើលវា ឬពួកគេធ្វើមិនបាន។

74 ឃើញទេ ពួកគេមិនចង់ឃើញវាទេ ពីព្រោះពួកគេបានលក់សិទ្ធិគេអស់ហើយ បានលក់សិទ្ធិកំណើតរបស់ពួកគេទៅឱ្យអង្គការមួយចំនួន និងកាយមួយចំនួន សាកល្បងសិទ្ធិកំណើតរបស់ពួកគេ ដើម្បីទៅស្ថានសួគ៌នៅលើមូលដ្ឋាននៃ អង្គការមួយចំនួននៃសាសនា ដែលសាតាំងជាមេនៃវា។ ព្រះមិនដែលបានធ្វើសាសនាដែលបានរៀបចំ ហើយមិនដែលធ្វើវាឡើយ។ ហើយពួកគេលក់ទៅកន្លែងនោះ ពួកគេជាក្រុមមនុស្សបកស្រាយព្រះបន្ទូល ហើយនិយាយថាវាមានន័យថាវានេះហើយ វាមានន័យថាវានោះ។

75 ព្រះមិនត្រូវការអ្នកបកស្រាយទេ។ ទ្រង់ធ្វើការបកស្រាយដោយខ្លួនឯង។ ទ្រង់មិនត្រូវការនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតដើម្បីប្រាប់ទ្រង់ពីរបៀបធ្វើវាទេ។ ទ្រង់ជាអធិបតេយ្យ។ ទ្រង់បាននិយាយពីរបៀបដែលទ្រង់នឹងធ្វើវា ហើយនោះជាវិធីដែលទ្រង់ត្រូវតែរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ នៅពេលដែលទ្រង់បាននិយាយថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងមានដល់ពួកគេដែលជឿ” ទ្រង់មានន័យតែប៉ុន្តីង។ អ្វីក៏ដោយ ដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលនឹងកើតឡើង ទ្រង់មានបន្ទូលវានឹងកើតឡើងនៅគ្រាចុងក្រោយនេះ ដែលទ្រង់នឹងធ្វើវា ហើយទ្រង់បានធ្វើវា។ ទ្រង់មិនចាំបាច់សួរអ្នកណាថាតើវាដល់ពេលឬនៅនោះទេ។ ទ្រង់ដឹងថាពេលនឹងដល់ ហើយផែនការនោះជាអ្វី។

76 ឥឡូវសាតាំង អ្នកបោកបញ្ឆោតនេះបាននិយាយនៅក្នុងគម្ពីរម៉ាថាយ ២៤:២៤ បានបោកបញ្ឆោតជាច្រើន។ ឥឡូវនេះ យើងឃើញថាតាមរយៈកម្មវិធីដំណឹងល្អនៃចំណេះដឹង ការអប់រំប្រសើរជាងមុន ក្រុមសីលធម៌ខ្ពស់ អរិយធម៌និងអ្វីៗផ្សេងទៀតរបស់វា ជាដើម ពង្វក់មនុស្សដែលចង់បម្រើព្រះដោយជឿការកុហករបស់វា។

77 អវាមិនចង់ធ្វើបែបនោះទេ ប៉ុន្តែវាបានបង្ហាញដល់នាងថា ប្រាជ្ញាមានច្រើននៅក្នុងវា។ នាងមិនបានដឹងទេ។ នាងចង់ដឹង។ នាងមិនបានយល់ ប៉ុន្តែនាងចង់យល់។ ហើយព្រះបានប្រាប់នាងមិនឱ្យព្យាយាមយល់។

78 តើខ្ញុំអាចយល់អំពីរឿងទាំងអស់នេះយ៉ាងដូចម្តេច? ខ្ញុំមិនអាចយល់ ពួកគេ ទេ។ ខ្ញុំជឿពួកគេ។ ខ្ញុំមិនចាំបាច់យល់ពីវាទេ។ ព្រះជាម្ចាស់ជាជំនឿ មិនមែនជា ការយល់ទេ។ យើងគ្រាន់តែជឿអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។

79 ឥឡូវនេះ ប្រៀបធៀបអេដេនរបស់ព្រះទៅនឹងសាតាំងឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពី ប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំនៃការបំភាន់ការបកស្រាយពិតនៃព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ព្រះ ទៅកាន់សម័យកាល។ សូមប្រៀបធៀបវាឥឡូវនេះ ហើយមើលកន្លែងដែល យើងទៅដល់។ ដូចដែលវាបានធ្វើទៅក្រុមជំនុំនៅក្នុង—ពេលវេលារបស់ ព្រះគ្រីស្ទ ក្នុងព្រះយេស៊ូវ ដែលព្យាយាម—យកកូនស្មោះត្រង់របស់ព្រះចេញពី ការស្គាល់សេចក្តីពិត។ នោះគឺជាព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់បានដាក់កូនប្រុសរបស់ទ្រង់ គុណលក្ខណៈរបស់ទ្រង់ក្នុងការប្រកបជាមួយទ្រង់ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

80 តើមានអ្វីកើតឡើងប្រសិនបើខ្ញុំពុករបស់អ្នកប្រាប់អ្នក ហើយអ្នកជាកូនប្រុស ស្មោះត្រង់ចំពោះខ្ញុំពុករបស់អ្នក ហើយគាត់បានប្រាប់អ្នកថា “កូនប្រុស! កុំអោយ កូនចូលទៅក្នុងទឹកនៅទីនោះ ហែលទឹកនោះ ដោយសារតែមានក្រពើនៅក្នុងទឹក នោះ” ហើយមិត្តម្នាក់ត្រឡប់មកនិយាយថា “ពិតណាស់ទឹកស្អាតដូចនោះមិនមាន ក្រពើនៅក្នុងវាទេ?” ឥឡូវអ្នកនឹងស្តាប់អ្នកណា? ប្រសិនបើអ្នកជាកូនប្រុសពិតអ្នក នឹងស្តាប់ប៉ារបស់អ្នក។

81 ហើយកូនប្រុសឬកូនស្រីពិតប្រាកដរបស់ព្រះយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាមុន សិន។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកណាម្នាក់និយាយអំពីវាទេ ពួកគេត្រូវយកព្រះបន្ទូល របស់ព្រះជាមុនសិន។ “មានជាតិពុលនៅក្នុងពែង” ហើយពួកគេជឿវា។

82 ដោយមានជំនឿលើគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ គ្រាប់ពូជរបស់ទ្រង់ បាន នាំមកនូវភាពបរិសុទ្ធនៃអេដេន សេចក្តីស្រឡាញ់និងជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ នោះ គឺជាអ្វីដែលអេដេនដែលព្រះបានបង្កើត គឺភាពបរិសុទ្ធ។ ហើយវាបាននាំមកនូវ អេដេននៃភាពបរិសុទ្ធនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ ការយល់ដឹង ការឥតខ្ចោះនិងជីវិតអស់ កល្ប។ នោះគឺជាអ្វីដែលព្រះកំពុងតែដាំព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ជាគ្រាប់ពូជរបស់ ទ្រង់។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិហាររបស់ទ្រង់មាននៅចុងបញ្ចប់ វានឹងដូចគ្នា។

83 សូមកត់សម្គាល់ នេះគឺជាគំនិតមួយ។ កុំភ្លេចវា។ ខ្ញុំនឹងទៅរកវាផ្សេងទៀត នៅពេលក្រោយឬសារផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេ ព្រះមានព្រះបន្ទូលថា “ចូរ ឱ្យគ្រាប់ពូជទាំងអស់នាំមកនូវប្រភេទផលរបស់វា។” តើនោះជាបញ្ញត្តិរបស់ព្រះ

ទេ? ឥឡូវនេះអ្វីដែលល្អគឺជាគ្រូអធិប្បាយណាម្នាក់ ឬអ្នកផ្សេងទៀតព្យាយាមធ្វើ ឱ្យព្រះបន្ទូលនោះ និយាយអ្វីមួយផ្សេង? ឃើញទេ គ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺជា គ្រាប់ពូជ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះថា “គ្រាប់ពូជ១គ្រាប់ អ្នកព្រួសពូជបាន សាបព្រួស។” ដូច្នោះបើម៉ាកុស ១៦ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ វានឹងចេញជាប្រភេទ របស់វា។ បើម៉ាឡាគី ៤ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ វានឹងបង្កើតចេញជាផលរបស់ វា។ ហើយការសន្យាផ្សេងទៀតត្រូវតែនាំមកនូវប្រភេទផលរបស់វា។

84 អ្នកឃើញទេ ឃើញទេសាតាំងនៅទីនេះនៅក្នុងការក្លែងបន្លំ? វាកំពុង ព្យាយាមនិយាយថា “វាមិនមែនអញ្ចឹងទេ។” តើអ្នកយល់ពីវាទេ? ឃើញទេ សាតាំងនិយាយថា “អូ! វាមិនមែនសម្រាប់ថ្ងៃនេះទេ។ នោះ នោះ—គឺជា... ពេលវេលាផ្សេងទៀត។ ដែលនោះ មិនមានន័យអញ្ចឹងទេ។”

85 “គ្រប់គ្រាប់ពូជទាំងអស់ត្រូវតែចេញមកតាមពូជរបស់វា។” នោះហើយជា របៀបដែលព្រះបានបង្កើតអែដែនរបស់ទ្រង់។ តើវាត្រូវវាទេ?

86 នេះជាវិធីដែលព្រះបង្កើតក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ គ្រប់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់តាម ប្រភេទរបស់វា! “មនុស្សនឹងមិនរស់នៅដោយសារនិម្មិតប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយ គ្រប់ពាក្យទាំងអស់ដែលចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ។”

ឃើញទេ? សាតាំង វានឹងយករបស់ផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែព្រះមានបន្ទូលថា “គ្រប់ ពូជទាំងអស់នឹងនាំផលរបស់វា។”

87 ប្រសិនបើការសន្យាបាននិយាយថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងមានដល់ពួកគេ ដែលជឿ” ឥឡូវក្រុមជំនុំនិយាយថា “ចូលរួមព្រះវិហារ។ សូត្រគោលលទ្ធិ។ ស្គាល់ ពីគោលការណ៍សាសនា។”

នៅក្នុងព្រះគម្ពីរទាំងមូលមិនមានរឿងបែបនេះទេ។

88 ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងមានដល់ពួកគេ ដែលជឿ នៅក្នុងឈ្មោះខ្ញុំពួកគេនឹងដេញអារក្ស ពួកគេនឹងនិយាយភាសាថ្មី ប្រសិនបើ ពួកគេត្រូវពស់ចឹកឬជីកអ្វីពុល វានឹងមិនបង្កអន្តរាយដល់ពួកគេឡើយ ប្រសិនបើពួកគេដាក់ដៃលើអ្នកដទៃពួកគេនឹងបានជាសះស្បើយ។” តើនរណាជា មនុស្សបដិសេធឯវា? ឃើញទេ?

89 “គ្រប់ទាំងគ្រាប់ពូជនឹងបង្កើតផលចេញមក។” ប្រសិនបើអ្នកជាគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះ ជាគុណលក្ខណៈដែលជាកូនរបស់ព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺបង្ហាញក្នុងអ្នក។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលអ្នកឮ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ “ចៀមរបស់ខ្ញុំលឺសំលេងខ្ញុំ។ មនុស្សចម្លែកមក ពួកគេមិនដើរតាមទេ។” អ្នកយល់ទេ? បន្ទាប់មក “គ្រប់គ្រាប់ពូជទាំងអស់ចេញផលមក តាមប្រភេទរបស់វា។”

90 ឥឡូវនេះយើងបានរកឃើញថាវាគ្រាប់ពូជដែលនាំមកនូវផលរបស់វានៅទីនោះ គឺគ្មានសេចក្តីស្លាប់នៅក្នុងការថ្មីទេ...នៅក្នុងអរិយធម៌នោះ។ វានឹងមិនមានការស្លាប់នៅក្នុងអរិយធម៌ថ្មីនោះទេ។ ឃើញទេ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតក្រៅពីភាពបរិសុទ្ធ ភាពបរិសុទ្ធនិង ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។

91 ឥឡូវនេះ ដោយសារការមិនជឿលើព្រះបន្ទូលទាំងអស់របស់ព្រះ បាននាំមកនូវគ្រាប់ពូជភាពមិនបរិសុទ្ធនៅក្នុងសួនអរិយធម៌សាសនា។ ឥឡូវនេះយើងកំពុងចូលទៅក្នុងកន្លែងដែលសាសនា ដណ្តើមយកបណ្តឹងជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុង—អរិយធម៌នៃផែនដី អរិយធម៌នៃបាប សាសនាដែលនាំឱ្យខូច។ វាបានចាប់ផ្តើមមិនមែនលើ “ខ្ញុំជាសាសនាទេ។ ខ្ញុំគឺជា ទេវតាដ៏អស្ចារ្យ។” ទេ មិនមែនលើការនោះទេ តែវាបង្កប់ដល់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវិញ។ នោះហើយជារបៀបដែលវាបាននាំនគរបស់វាទៅគ្រប់សម័យកាល។ ហើយឥឡូវនេះនៅក្នុងសម័យកាលដែលបោកបញ្ឆោត ហើយត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីគ្រងរាជ្យ ដោយមនុស្សរបស់វា! វាបានបង្កើតបញ្ហាអរិយធម៌ខ្លួនវាផ្ទាល់ ការអប់រំ អរិយធម៌វិទ្យាសាស្ត្រ ភាពត្រឹមត្រូវ ត្រូវអធិប្បាយវិទ្យាសាស្ត្រ ព្រះវិហារវិទ្យាសាស្ត្រ ទេវវិទ្យា វិទ្យាសាស្ត្រ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺវិទ្យាសាស្ត្រ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺផ្នែកលើចំណេះដឹង។ ព្រះវិហារទាំងមូលត្រូវបានសាងសង់ឡើងលើចំណេះដឹង។ វាមិនត្រូវបានផ្អែកលើជំនឿទេ។

92 មានពេលមួយខ្ញុំបានទៅជួបប្រជុំនៅព្រះវិហាររបស់បុរសម្នាក់។ វាគឺជាសាលប្រជុំដ៏អស្ចារ្យនៅភាគខាងលិច។ បុរសល្អ ហើយគាត់បានបដិសេធផ្សេងទាំងនេះ ដែលយើងកំពុងនិយាយអំពី។ ប៉ុន្តែគាត់នៅតែ...ខ្ញុំចូលចិត្តគាត់ បុរសល្អចំណាស់។ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំរបស់គាត់បានចេញទៅ...វាបានអង្គុយប្រហែលជាមនុស្ស៦០០០នាក់។ នៅពេលក្រុមជំនុំរបស់គាត់បានចេញទៅក្រៅពេលរសៀល ប្រហែលប្រាំពាន់នាក់ ពួកគេសុទ្ធតែជាអ្នកមានប្រាជ្ញារវាងវ័យ។ ខ្ញុំអង្គុយនៅទីនោះ ហើយបានមើលពួកគេ។

93 គាត់បានអធិប្បាយ ជាសេចក្តីអធិប្បាយល្អណាស់ ដែលមនុស្សបានរៀបចំ។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់បានសួរ ប្រសិនបើនរណាម្នាក់ចង់ទទួលយកព្រះគ្រីស្ទ គ្រាន់តែលើកដៃឡើង។ ហើយគ្មានអ្នកណាម្នាក់លើកដៃឡើងទេ។ ហើយទីបំផុត ស្ត្រីម្នាក់បានលើកដៃឡើង។ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកគឺជាគ្រីស្ទាន ហើយ” ហើយបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យគាត់។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលគាត់ ចេញទៅក្រៅ... គាត់បានឧទ្ទិសទារក ចើបទារកនិងបានធ្វើការអធិស្ឋានលើវា ហើយបញ្ចប់ការប្រជុំ។

94 នៅពេលដែលក្រុមជំនុំរបស់គាត់បានចេញទៅក្រៅ គឺមិនអីទេ អ្នកប្រាជ្ញ ជា មនុស្សបានទទួលការអប់រំ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំបានឈរនៅម្ខាង ដើម្បីចាប់ដៃបុរសនោះ និងសូមជូនពរឱ្យព្រះមានបន្តកិច្ចការដូចដែលគាត់បានចេញទៅក្រៅ។

95 ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានធ្វើ នៅទីនេះមានប្លូងមនុស្សរបស់ខ្ញុំនៅក្នុង។ ពួកគេមិនអាចអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេចូល ខណៈពេលដែលប្លូងមនុស្សរបស់គាត់ គឺនៅទីនោះ។ សូមមកកន្លែងខ្ញុំ អ្នកនៅលើរទេះរុញ ជណ្តើរយន្ត ពាក់អាវធំ វាងូងស្មារតី និងអ្វីផ្សេងទៀត។ ឃើញភាពខុសគ្នាទេ? នោះហើយ។ នេះជារឿង ដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ ឃើញទេ វាមានអ្វីប្លែក។

96 នៅពេល ដែលចំណេះដឹងវិទ្យាសាស្ត្រអ្នកអាចយល់បានដំណឹងល្អនោះ គឺ អ្នក “អ្នកណាដែលជឿលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងមិនត្រូវប្តូរទោសឡើយ” ឃើញ ទេ។

97 ប៉ុន្តែ “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងមានដល់ពួកគេដែលជឿ” ឃើញទេ គាត់បរាជ័យ ក្នុងការដាក់នៅក្នុងនោះ ឃើញទេ។ នាងបានជឿលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នាងត្រូវបាន សង្គ្រោះ ប្រសិនបើទីសំគាល់ទាំងនេះដើរតាមអ្នកជឿ។

98 “ហើយអ្នកដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ” មិនត្រឹមតែស្តាប់ជាមួយនឹងត្រចៀករបស់គាត់ ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែ “យល់វា” គ្រប់គ្នាអាចឮវាបាន។ ស្រីពេស្យាអាចឮវា ហើយ នៅតែជាស្រីពេស្យា ឃើញទេ មនុស្សប្រមឹកអាចឮវាបាន។ អ្នកកុហកអាចឮវា ហើយនៅតែជាមនុស្សកុហក។ ប៉ុន្តែ “អ្នកណាដែលយល់ពីពាក្យខ្ញុំហើយជឿលើ ព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំអោយមក នឹងមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” ហ្នឹងហើយ អ្នកឃើញទេ។

99 ហើយគ្មានអ្នកណាអាចធ្វើអ្វីបានលើកលែងតែព្រះបានតែងតាំងគាត់ជាមុន។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “គ្មាននរណាម្នាក់អាចមកដខ្ញុំបានទេលើកតែព្រះវរបិតាខ្ញុំនាំគេនិងអស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានដល់ខ្ញុំ នឹងមកដខ្ញុំ។” អាម៉ែន។ វាជាអធិបតេយ្យភាពទាំងអស់ និងការដឹងជាមុនអំពីព្រះ។ ទ្រង់រស់នៅម្នាក់ឯងហើយគ្មាននរណាប្រាប់ទ្រង់អ្វីដែលត្រូវធ្វើទេ។

100 ឥឡូវនេះ ដោយការមិនជឿនៅក្នុងការមិនយកព្រះបន្ទូលទាំងអស់របស់ព្រះបាននាំផលគ្រាប់ពូជនៃការមិនជឿ មិនបរិសុទ្ធ អំពើបាប ការស្អប់ និងសេចក្តីស្លាប់អស់កល្បជានិច្ច នៅក្នុងនេះដែលមានបាបខាងសម័យកាលព្រះវិហារ។ ឥឡូវអ្នកយល់ទេ? នៅថ្ងៃនេះ ពេលលោកិយទាំងមូលគឺជាសាសនា! តើអ្នកដឹងទេ? លោកិយទាំងមូលគឺជាសាសនា។ ហើយនៅក្នុងសម័យកាលសាសនានេះព្រះវិហារធំៗនៅគ្រប់តំបន់ អ្វីគ្រប់យ៉ាង រឿងទាំងមូលវិលវល់នៅក្នុងសាតាំងធ្វើឱ្យគេថ្វាយបង្គំ។ នៅទីនេះ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ ត្រូវហើយ។ ហើយនៅក្នុងបញ្ញានេះ ថ្នាក់សិក្ខាសាលាទេវវិទ្យាដែលនាំឱ្យមានបញ្ញារាងវែង ត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាលអំពីរបៀបនិយាយអ្វីដែលត្រូវធ្វើ និងរបៀបធ្វើឱ្យពួកគេមានអារម្មណ៍ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដូចជាចិត្តវិទ្យា ៣ ទៅ ៤ ឆ្នាំដើម្បីដឹងពីរបៀបធ្វើដោះស្រាយជាមួយគំនិតរបស់បុរសម្នាក់។ ឃើញទេវាជា...

101 វិញ្ញាណរបស់ព្រះមិនមែនជាអ្វីដែល អ្នក បានរៀននោះទេ។ វាជាអ្វីដែលត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនសម្រាប់អ្នក ដោយព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូជិ។ បទពិសោធន៍របស់អ្នកមិនអាចត្រូវបានសិក្សាឬបង្រៀនអ្នកទេ។ វាត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនដោយព្រះហស្តរបស់ព្រះនិងការដឹងមុនរបស់ព្រះ។ ត្រូវហើយ។

102 ឥឡូវនេះ វាបាននាំចេញទៅអរិយធម៌អស្ចារ្យនេះដែលពួកគេរស់នៅ ក្នុងព្រះវិហារអរិយធម៌របស់លោកិយ។ ពួកគេទាំងអស់គ្នាកំពុងរូបរាងជាមួយគ្នានៅឯក្រុមប្រឹក្សាសាសនាដ៏ធំ ហើយនឹងមានក្រុមជំនុំពិភពលោកទាំងអស់ ស្ថិតនៅក្រោមក្បាលវតែមួយ ដែលជាកន្លែងដែលសាតាំងនឹងត្រូវបានបន្លឺឡើង យ៉ាងច្បាស់។

103 ហើយការហៅចុងក្រោយនឹងចេញទៅដើម្បីចាប់យកកូនក្រមុំមុនពេលដែលនាងចូលក្នុងនោះ។ ត្បិតបើនាងចូលក្នុងនោះ នាងនឹងយកសញ្ញាសត្វនោះ ហើយត្រូវវិនាស នាងនឹងមិនអាចចាកចេញពីវាបានទេ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែល

និយាយថា “ចេញមកក្នុងចំណោមពួកគេ មនុស្សរបស់ខ្ញុំ” មុនពេលដែលវាចូលទៅ  
ក្នុងគាត់ ឃើញទេ? “ចេញពីក្នុងចំណោមពួកគេ ហើយបែកគ្នា។”

104 ឥឡូវនេះ ការស្អប់និងសេចក្តីស្លាប់និងការដាច់ឆ្ងាយពីព្រះ នៅក្នុងអរដែននេះ  
តណ្ហា ភាពកខ្វក់ ការរង្វេងស្មារតី (យ៉ាងណា?) ដោយព្រះស្រីគ្រាប់ពូជខុស។

105 រឿងខ្ញុំពីនិមិត្តដែលខ្ញុំបានឃើញមុនពេលដែលខ្ញុំបានជួបពួកពេនទីកុស្ត  
មនុស្សម្នាក់ដែលនឹងនៅជុំវិញលោកិយ នៅក្នុងពណ៌ស។ អ្នកបានឮខ្ញុំនិយាយ  
ជាច្រើនដង។ ហើយម្នាក់បានដើរតាមទ្រង់នៅខាងក្រោយ គ្រាប់ពូជនៃការមិន  
ចុះសម្រុង។

106 ប៉ុន្តែវាបានឈ្នះវា ដោយយុត្តិធម៌នៅក្នុងអរវ៉ា...នៅក្នុងសូនច្បារអរដែន ដោយ  
តណ្ហារបស់អរវ៉ាចំពោះអំពើបាប តណ្ហាចំពោះអរវ៉ាគឺបាប។ បន្ទាប់មក ប្រសិនបើ  
អរវ៉ាចង់បានចំណេះដឹង វាជាអំពើបាប។

107 ហើយនៅពេលដែលយើងចង់បានចំណេះដឹង ចង់បានបណ្ឌិត PH.D., LL.D.,  
វាជាអំពើបាបក្នុងការធ្វើដូច្នោះ។ នោះគឺជាសេចក្តីថ្លែងការណ៍ដ៏រឹងមាំ ប៉ុន្តែនោះគឺជា  
សេចក្តីពិត។ មិនថាតើវាខ្លាំងប៉ុណ្ណា វានៅតែជាសេចក្តីពិត ឃើញទេ? ប្រាថ្នា  
ចង់បានចំណេះដឹង ការយល់ដឹង!

108 រឿងរបស់វាគឺនៅថ្ងៃនេះ យើងមិនព្យាយាមបង្កើតព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នៅក្នុង  
ចិត្តរបស់មនុស្សទេ។ យើងកំពុងព្យាយាមបង្កើតខ្លួនឯង។ ក្រុមជំនុំព្យាយាមបង្កើត  
គោលលទ្ធិនៃព្រះវិហារនៅក្នុងចិត្តរបស់មនុស្សម្នាក់។

109 យើងត្រូវបានបញ្ជាអោយបង្កើតព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ប៉ុលបាននិយាយ  
ថា “ខ្ញុំមិនបានមករកអ្នកដោយសំដីទាក់ទាញរបស់មនុស្សទេ យ៉ាងនោះជំនឿ  
របស់អ្នកនឹងត្រូវនៅជាប់នឹងចំណេះរបស់មនុស្ស ប៉ុន្តែខ្ញុំមកឯអ្នកដោយអំណាច  
នៃការសម្តែងពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីឲ្យសេចក្តីជំនឿរបស់អ្នកពីងផ្អែកលើ  
ព្រះជាម្ចាស់។” មែនហើយ។

110 មនុស្សមិនត្រូវបង្កើតដោយខ្លួនឯងឡើយ។ យើងរកឃើញវាក្នុងចំណោម...  
ទុកឱ្យព្រះ ធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់មនុស្ស ហើយបញ្ជូនគាត់ចេញ អ្នកនឹងឃើញមនុស្ស  
គ្រប់រូប ព្យាយាមក្លែងបន្លំវា។ ឃើញទេ ពួកគេកំពុងព្យាយាមបង្កើតខ្លួនឯង។



មនុស្សគ្រប់គ្នា “ខ្ញុំបានធ្វើរឿងនេះ។ ខ្ញុំ ខ្ញុំ របស់ខ្ញុំ និកាយរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំ នេះ” បង្កើតខ្លួនឯង។ តើយើងកំពុងផ្សព្វផ្សាយអំពីអ្វីដែលរបស់ខ្លួនយើងផ្ទាល់បួនគ្រោះ?

111 បង្កើតព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ យកចេញពីការមិនជឿហើយបង្កើត អាណាចក្រនៃព្រះនៅក្នុងចិត្តរបស់មនុស្ស។ ហើយអាណាចក្ររបស់ព្រះមិនអាច សាងសង់ក្នុងចិត្តមនុស្សបានទេ លុះត្រាតែព្រះប៉ុន្មោះ។ គាត់មិនអាចបង្កើតវាឡើងបានទេ...

112 ហើយ ចាំថា ផ្នែកបោកបញ្ឆោតដែលមនុស្សគិតថាត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ? “មានវិធីដែលមើលទៅត្រឹមត្រូវចំពោះមនុស្ស។” រាល់បញ្ហាហាក់ដូចជាត្រឹមត្រូវ។

113 ដូចដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីរបីអាទិត្យមុន ពេលខ្ញុំឈរក្បែរទារកស្លាប់ ហើយសាតាំងកំពុងតែឈរនៅទីនោះ ហើយនិយាយថា “មានឪពុករបស់អ្នកបានស្លាប់ នៅលើដៃរបស់អ្នកនៅយប់ផ្សេងទៀត។ មានប្រពន្ធរបស់អ្នកដេកនៅទីនោះនៅក្នុង—កន្លែងដាក់សព ហើយកូនរបស់អ្នកនឹងទៅ។ ហើយអ្នកបានសុំឱ្យទ្រង់ឆ្លើយមកអ្នក ហើយទ្រង់បានទាញអ្នក...ទ្រង់បានទាញស្រមោលចុះមកលើអ្នក។ ឥឡូវនេះ តែទ្រង់ជាព្រះល្អ ហើយអ្នកនៅតែនិយាយថាទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាល។ ហើយអ្នក អ្នកដែលកំពុងឈរលើអ្វីដែលអ្នកនិយាយថាត្រូវ អ្នកខុសហើយ។” អូ! គ្រប់ហេតុផល មហាវិទ្យាល័យចិត្តសាស្ត្រទាំងអស់ ត្រូវតែយល់ព្រមថាវាជាការត្រឹមត្រូវ ហើយវាត្រឹមត្រូវណាស់។

114 វានិយាយត្រូវនៅពេលដែលវាបានប្រាប់អោយថា “ភ្នែករបស់អ្នកនឹងបានភ្លឺ ហើយអ្នកនឹងដឹងត្រូវខុស។ ហើយអ្នកនឹងក្លាយជាព្រះ តាមវិធីនោះ ដោយដឹងត្រូវពីការខុស” ពីព្រោះព្រះមិនបានអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេមើលឃើញពួកគេនៅឡើយទេ ពួកគេអាក្រាត។ ដូច្នេះពួកគេអាចដឹងពួកគេដឹងត្រូវពីអ្វីដែលខុស។ ហើយវានិយាយត្រូវ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ វាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលព្រះ។

115 ហើយដូច្នេះតើថ្នាក់ដឹកនាំនៅក្នុងសិក្ខាសាលា រៀនទេវវិទ្យាមនុស្សបង្កើត វាហាក់ដូចជាត្រឹមត្រូវ វាអាចជាការយល់ដឹងដ៏ល្អអំពីរឿងនេះ ប៉ុន្តែវាខុស។

116 យើងមិនចាំបាច់យល់ពីវាទេ។ យើងជឿវាព្រោះព្រះមានបន្ទូលអញ្ចឹង ហើយវាចប់ហើយជារៀងរហូត។ រឿងទាំងមូលនោះជាវិធីត្រូវជឿវា។

117 អូ របៀបដែលអង្គការលោកចង់បានជាបណ្ឌិត Ph.D., ឃើញទេ ពីរបៀបដែលនាងលោកចង់បានភាពឆ្លាតជាងអ្វីដែលនាងមាន!

118 ចូរកត់សម្គាល់ ដូចគ្នាប៉ុណ្ណា បុរសនិងប្រពន្ធរបស់គេ...ឥឡូវកត់សម្គាល់ ប្តីប្រពន្ធ ទាំងពីរអាក្រាត នៅសួនអេដែន អេដែនរបស់ព្រះ។

119 ខ្ញុំនឹងបញ្ចប់។ ខ្ញុំបាននិយាយថាខ្ញុំបន្តពីរបីនាទី។ មើល មើលឥឡូវ ជិតចប់ហើយ។

120 របៀបជៀបនេះឥឡូវនេះ តើបុរសនិងប្រពន្ធរបស់គាត់ដូចគ្នាប៉ុណ្ណា ទាំង២នាក់ក្នុងអេដែនរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដោយគ្មានសម្លៀកបំពាក់ណានៅលើពួកគេទេ ហើយពួកគេមិនបានដឹងទេ។ ហេតុអ្វីពួកគេមិនស្គាល់វា? ដ្បិតពួកគេបានស្បែកមុខគ្របលើវិញ្ញាណរបស់ពួកគេ ភាពអាក្រាតដោយរបាំងបរិសុទ្ធនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពួកគេអាចមើលទៅត្រឹមត្រូវចំពោះគ្នា ហើយពួកគេមិនបានដឹងថា ពួកគេនៅអាក្រាតឡើយ។ ពួកគេបានគ្របបាំងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃភាពបរិសុទ្ធ។ ពួកគេត្រូវបានស្បែកមុខគ្របលើ។

121 របាំងរបស់ព្រះ នៅថ្ងៃនេះអាចមើល តែមិនមានតណ្ហា។ ពួកគេងាកចេញ។ វាគឺជាស្បែកមុខបរិសុទ្ធជឺឃើញទេ ស្បែកបរិសុទ្ធ។ ព្រះទ្រង់មានព្រះនេត្ររបស់ពួកគេ... ពួកគេទាំងពីរ ម្នាក់ជាបុរសនិងម្នាក់ទៀតជាស្ត្រី ហើយពួកគេមិនស្គាល់អាក្រាតទេ ពួកគេនៅអាក្រាតព្រោះភាពបរិសុទ្ធរបស់ព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើអោយភ្នែករបស់គេគ្របបាំង។ សូមកត់សម្គាល់ ព្រះជាម្ចាស់បានលាក់មនសិការរបស់គេពីអំពើបាបដោយព្រះដ៏វិសុទ្ធ។

122 សង្ឃឹមថាយើងមានពេលខ្លះដើម្បីដាក់នៅលើនោះពីរបីនាទី។ មើលទៅទីនេះ “ដែលជាអ្នក ថ្វាយបង្គំម្តងហើយ” ហេព្រើរ “ត្រូវបានគេសំអាត ហើយគ្មានមនសិការរបស់បាបទៀតឡើយ។” អំពើបាបបានកន្លងផុតពីគាត់ហើយ។

123 ខ្ញុំបានឮបងប្រុស នេវីល និយាយថាព្រឹកនេះ ប្រហែលជាមាននរណាម្នាក់សួរគាត់ថាហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំមិនអធិប្បាយអំពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំមិនធ្វើ នេះ។ វានៅទីនេះ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាសកម្មភាពនៅក្នុងអ្នក។ វាជាជីវិតមិនមែនជាអារម្មណ៍ទេ ជីវិតមិនមែនជាប្រភេទភស្តុតាងនៃសាច់ឈាមទេ។ ប៉ុន្តែវាគឺជាបុគ្គលម្នាក់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់

បានស្ថិតនៅក្នុងចិត្តអ្នកដើម្បីធ្វើអោយអ្វីៗទាំងអស់មានភាពរស់រវើក ព្រះបន្ទូលនៃសម័យនេះ។ ត្រូវហើយ។ មើលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងសកម្មភាពមិនមែនក្នុងការពន្យល់ទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងសកម្មភាពអ្វីដែលវាធ្វើយោងទៅតាមព្រះបន្ទូល។

124 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះបន្ទូលដ៏បរិសុទ្ធរបស់ព្រះ មានបុរសនិងស្ត្រីអាក្រាតហើយមិនបានដឹងទេ។ ជីវិតដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះបន្ទូលគ្រាប់ពូជ ព្រះបន្ទូល!

125 ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មានដើមឈើនៅកណ្តាលសួនច្បារ គឺជាស្ត្រី។ ហើយនៅកណ្តាលសួនច្បារគឺជាដើមឈើនេះ កុំសូមប្តីតែប៉ះវា។ ដ្បិតថ្ងៃណាអ្នកបរិភោគនៅថ្ងៃនោះអ្នកនឹងត្រូវស្លាប់។” ពួកគេត្រូវបានលាក់កំបាំងពីវា មិនដឹងអ្វីអំពីវាទេ មិនហ៊ានប៉ះវាទេ។

126 ពួកគេបានបាំងមុខដ៏បរិសុទ្ធ។ ពួកគេមានសុវត្ថិភាពនៅក្នុងពន្លាររបស់ព្រះ។ ពួកគេនៅរស់។ ពួកគេគ្មានសេចក្តីស្លាប់នៅជុំវិញពួកគេទេ។ ហាលេលូយ៉ា! ពួកគេមានភាពល្អឥតខ្ចោះ ស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក ជីវិតល្អឥតខ្ចោះជាផ្សេងរហូត។ ពួកគេមានការស្រលាញ់ល្អឥតខ្ចោះ ការយល់ដឹងដ៏ល្អឥតខ្ចោះអំពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ។ ពួកគេមានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះហើយរក្សាវា។ ហើយពួកគេបានរស់និងមានសុវត្ថិភាពនៅក្នុងសួនអរិយធម៌របស់ព្រះដោយគ្មានការស្លាប់ទាំងអស់នៅជុំវិញ។

127 បន្ទាប់មកសាតាំងបានធ្វើឱ្យអេវ៉ាស្តាប់ដំណឹងល្អនៃទេវវិទ្យារបស់វា ដែលជាដំណឹងល្អ នៃចំណេះដឹង ការអប់រំខ្ពស់ ក្រមសីលធម៌ខ្ពស់ អរិយធម៌ប្រសើរជាងមុន ការអប់រំខ្ពស់ជាងនេះជាដើម។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលវា...អោយនាងឈប់ស្តាប់ ចំពោះវាមួយនាទី ចំពោះហេតុផលរបស់វា (ដែលយើងត្រូវបានបញ្ជាឱ្យដេញចេញ) នៅពេលវាអោយនាងស្តាប់វា។

128 “ឥឡូវនេះ មើលទៅនៅទីនេះ ព្រះវិហារគឺដូច្នោះ-ហើយ-ដូច្នោះ។ វាត្រូវបានបង្កើតឡើងយូរហើយ។ យើងគឺជាព្រះវិហារចាស់ជាងគេមួយនៅក្នុងប្រទេស។ អភិបាលក្រុងក៏ចូលរួមដែរ។” ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាជាអ្វីទេ ឃើញទេ? ប្រសិនបើវាប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ចូរប្រឆាំងនឹងវាដាច់ខាត។ នោះជាសត្រូវរបស់អ្នក។ អ្វីដែលប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូល គឺជាសត្រូវរបស់អ្នក។

129 អ្វីគ្រប់យ៉ាងសម្រាប់ព្រះបន្ទូលគឺជាបងប្អូនរបស់អ្នក។ ទ្រង់ជាផ្នែកមួយរបស់អ្នក។

130 សូមកត់សម្គាល់ នាងបានទាញរបាំបរិសុទ្ធចេញ ដើម្បីមើលថាតើការរួមភេទពិតជាអ្វី។ ប្រៀបធៀបថាអ្វីដែលតណ្ហាពិតជានឹងធ្វើ។ នាងទាញរបាំបរិសុទ្ធចេញពីកន្លែងភ្នែករបស់នាង គឺជារបស់បរិសុទ្ធដែលព្រះបានដាក់នៅលើភ្នែករបស់នាង។ នាងចង់បានចំណេះដឹងដើម្បីដឹងថាវាជាអ្វី។ ដូច្នោះនាងទាញរបាំបរិសុទ្ធចេញឃើញទេ តើវាជាអ្វី។ នាងបានស្តាប់អារក្ស ហើយកត់សម្គាល់កន្លែងដែលដាក់នាងចូល។

131 ពួកគេបានធ្វើដូចគ្នានៅក្នុងសម័យកាលនីមួយៗដែលតែងតែទទួលយកផ្នែកបញ្ញា ហើយឥឡូវនេះបានកសាងនគររបស់សាតាំង ចំណេះដឹង និងគ្រាប់ពូជរបស់វា ដែលវាបានព្រួសហើយបាននាំលោកិយទៅជាអវសាននៃសេចក្តីស្លាប់។

132 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ឥឡូវឃើញទេក្នុងវិវរណៈ ៣ ដែលជាគ្រាពូកជំនុំឡៅឌីសេ។ អ្នកគិតវានៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក។

133 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ នាងអេវ៉ាគឺជាមហាក្សត្រីរបស់សាតាំង។ ឃើញទេ សាតាំងគឺជាសត្វពស់ មុនពេលដែលអំដាមទៅដល់នាង។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ ដូច្នោះវាក៏បញ្ឆោតនាង ដូច្នោះសាតាំងគឺជាសត្វពស់ដែលជាប្តីរបស់អេវ៉ាមុន អំដាមបានស្គាល់។ ឃើញទេ វាបានបោកបញ្ឆោតនាង។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាវាបានធ្វើហើយនាងបានដឹងថានាងអាក្រាត។ ឃើញទេ?

134 ឥឡូវនេះចូរមើលទៅ—គ្រាពូកជំនុំឡៅឌីសេ។ នាងអេវ៉ាកំពុងអង្គុយដូចមហាក្សត្រីរបស់សាតាំង។ “នាងជាអ្នកមាននៅក្នុងលោកិយ ខ្វាក់ អាក្រាតម្តងទៀត និងមិនដឹង” វាដូចជានៅក្នុងសួនអវសានរបស់ព្រះអញ្ចឹង។ តែពេលនេះមិនមែនដោយសារស្បែកមុខបរិសុទ្ធគឺនៅលើមុខរបស់នាង ប៉ុន្តែស្បែកតណ្ហា។ ថានាង បានយកស្បែកបរិសុទ្ធរបស់ព្រះចេញ ហើយពាក់ស្បែកមុខនៃចំណេះដឹងសម្រាប់តណ្ហា។ ហើយឥឡូវនេះនាងមានស្បែកតណ្ហាដែលនាងជាមនុស្ស “ខ្វាក់” ដែលជាអំពើបាបដើម។ នាង “អាក្រាត” នៅតាមផ្លូវ “ហើយមិនដឹងវា។” នាងជាស្រីពេស្យានៅតាមផ្លូវ។ ស្រ្តីដែលមានស្បែកខ្លីទាំងនេះ នៅចំពោះព្រះនេត្ររបស់ព្រះគឺជាស្រីពេស្យាហើយ “មិនដឹងថាខ្លួនទេ។”

135 សូមកត់សម្គាល់ យកស្រ្តីរបស់យើង។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកចង់ឃើញស្ថានភាពព្រះវិហារកំពុងស្ថិតនៅ មើលរបៀបដែលស្រ្តីកំពុងធ្វើ។ នាងតែងតែតំណាងឱ្យព្រះវិហារ។ នៅក្នុងអរដែនរបស់សាតាំង នៃអំពើបាបនិងការមិនជឿសាសនារង្វង់ស្មារតី បង្កូចអាណាចក្រ។ ជំនួសឱ្យការទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ពួកគេបានរៀនសូត្របញ្ជារបស់មនុស្ស។ ហើយជំនួសឱ្យការទទួលយកព្រះវិហារ ពួកគេបានយកអង្គការ ហើយពួកគេនឹងនាំវាមកលើក្បាលដីធំមួយ។

136 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ បង្វែរពីភាពគ្មានទោស។ កុំខកខានរឿងនេះឥឡូវនេះ។ ព្រះវិហារបាននៅជាមួយនឹងស្បែកតណ្ហានេះហើយ។ សូមកត់សម្គាល់អ្វីដែលបានធ្វើចំពោះនាង។ វា—ជាការនាំនាងពីភាពគ្មានទោសទៅជាចំណេះដឹង។ ឃើញទេ? ស្បែកមុខបរិសុទ្ធ នាងមិនដឹងទេ ជាមួយនឹងស្បែកតណ្ហា នាងគឺជាចំណេះដឹង។ នាងដឹងថាវាវិកាយ។ នាងដឹងថាអ្វីដែលវាធ្វើឃើញទេ? វាជាផ្លែឈើដែលជាដើមឈើគួរចង់បាន។ ធ្វើឱ្យមានប្រាជ្ញា។ ឃើញទេ? នាងត្រូវគេបង្វែរចេញពីអ្នកមិនដឹងអ្វីទៅជាចំណេះដឹង ពីភាពបរិសុទ្ធទៅកខ្វក់និងតណ្ហា និងពីជីវិតទៅរកការស្លាប់។

137 នគរនេះត្រូវតែស្លាប់។ នគរនេះនឹងត្រូវស្លាប់! ព្រះនៃផ្ទៃមេឃនឹងបំផ្លាញវាពីផែនដី។

138 សូមកត់សម្គាល់ នៅក្នុងការបង្កូចនេះ វាបានបំផ្លែងពីបុរសទៅជាស្រ្តីនិងពីស្រ្តីទៅជាបុរស “ហើយអត់ដឹងទេ។” ផលិតផលល្អណាស់នៃអរដែនរបស់សាតាំង ប្រសិនបើអ្នកនឹងមើលផ្លូវនៅថ្ងៃនេះ នៅឯមនុស្សសម័យទំនើបរបស់យើង។

139 សូមកត់សម្គាល់ វាគឺជាអេវ៉ាដែលសាតាំងបានប្រើដើម្បីធ្វើឱ្យអំបាមធ្វើបាបដោយកំលាំងនៃតណ្ហារបស់នាង។ ឥឡូវធ្វើដូចគ្នា នៅថ្ងៃនេះ។ សូមកត់សម្គាល់សក់ហាយឡាយ លាបមុខ ស្លៀកពាក់សិចស៊ី ឃើញទេ មើលនាងធ្វើបែបនេះ ហើយមិនដឹងថារឿងទាំងអស់នោះទាស់នឹងព្រះបន្ទូលព្រះ។ ទៅកាត់សក់របស់នាង ធ្វើឱ្យនាងក្លាយជាស្រ្តីដែលមិនសមរម្យដែលជាស្រីពេស្យា។ ពាក់ឬស្លៀកខ្លីធ្វើឱ្យនាងអាម៉ាស់មុខ។ ដាក់សំលៀកបំពាក់សិចស៊ីលើនាង ធ្វើឱ្យនាងជាស្រីពេស្យា។ “ហើយនាងមិនដឹងទេ” មិនមែនដោយសារតែភាពបរិសុទ្ធនៃ ព្រះព្រោះតណ្ហារបស់សាតាំង។ នាងបណ្តាលឱ្យនាង...នាងបណ្តាលឱ្យអំបាមរបស់នាង មានតណ្ហារកំតែនាង។

140 នាងបានដោះសម្លៀកបំពាក់ដែលព្រះបានស្លៀកពាក់ដល់នាង ត្រឡប់មកនៅក្នុងអេដែន សម្រាប់ដំណើររបស់នាងឆ្លង—កាត់ទីរហោស្ថាននេះ។ នាងបានយកពួកគេចេញ។ នាងបានដកខ្លួនចុះ។ នៅពេលដែលព្រះបានរុំនាងនៅលើស្បែក នាងចាប់ផ្តើមការសក់បន្តិចបន្តួចរាល់ពេល ឥឡូវនេះនាងត្រលប់ទៅកន្លែងដែលនាងនៅគឺនៅដើមដំបូង។

141 ឥឡូវនេះនាងបានឲ្យអំបាមស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របស់នាង។ បុរសស្លៀកខោខ្លី មើលទៅចាស់ហើយចេញទៅទីនេះ ខ្ញុំមិនគិតថាមានភាពជាមនុស្សប្រុសច្រើនសំរាប់គាត់ទេ។ គាត់គឺជាមនុស្សខ្ចើយលើសគេដែលខ្ញុំស្គាល់។ ឃើញទេ? ឃើញទេ នាងបានបង្អួចអំបាមដើម្បីធ្វើដូចជានាង ឃើញទេស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ក្នុងរបស់នាង។ នាងបានឃើញអ្វីដែលនាងអាចធ្វើបាននៅពេលនាងដោះសម្លៀកបំពាក់របស់នាងចេញទាំងអស់ ប៉ុន្តែនៅខាងក្នុងរបស់នាង។ នោះជាខោខ្លី។ ពិតណាស់នោះជាសម្លៀកបំពាក់ខ្លីរបស់ស្រ្តី ហើយអំបាមនៅទីនេះ ពាក់វាឥឡូវនេះ។ ដែលយោងទៅតាមព្រះបន្ទូលដើមរបស់ព្រះ “គឺជាការគួរស្តាប់ខ្លឹម ស្រ្តីដែលស្លៀកសម្លៀកបំពាក់បុរស ហើយបុរសស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ស្រ្តី” ព្រះបន្ទូលដើម។ គិតមើលទៅ!

142 ឥឡូវនេះ គាត់ស្លៀកខោរបស់នាងផងដែរ។ គាត់ប្រចាប់ពួកគេចុះដាក់នៅក្នុងពួកគេ។ ទិដ្ឋភាពមើលទៅធ្វើឲ្យឈឺដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់បានឃើញនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ គឺជាក្មេងខ្លះដែលនៅទីនេះសព្វថ្ងៃជាមួយនឹងសក់សំបុកឃ្នុំរបស់ពួកគេ ដូចនេះនិងមានសក់ពណ៌ ស្រស់ឆើតឆាយ ជាមួយប្រភេទផ្សេងៗអ្វីមួយ និងសក់ពណ៌របស់ពួកគេ ហើយរួញមូក្រញាញ់ ដូចសំបុកឃ្នុំ។ អ្នកជាខ្ចើយមែនទែន! វាជារឿងគួរឱ្យខ្លាចដែលត្រូវនិយាយចេញពីកុអធិប្បាយ ប៉ុន្តែការជំនុំជំរះចាប់ផ្តើមពីដំណាក់របស់ព្រះ។ អ្នកមិនដឹងថាអ្នកគឺជាបុរសឬស្រ្តីទេ? ហើយខ្ញុំយល់ថាកងទ័ពសហរដ្ឋអាមេរិករបស់យើង នឹងចេញជាបន្តបន្ទាប់ក្នុងរយៈពេលខ្លី។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឃើញទេតើអ្វីទៅជាភាពចម្លែកនោះ? វាជាសម្លៀកបំពាក់របស់ស្រ្តី។ ពាក់សក់របស់នាង។

143 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀតខ្ញុំបាននៅឯ ហារ៉ាដ ចនស៊ុន មិនមែនមួយនេះទេ ប៉ុន្តែមួយនៅតាមផ្លូវ។ ហើយខ្ញុំទើបតែអង្គុយដោយភាពងឿងឆ្ងល់។ នៅទីនេះមានក្មេងប្រុសតូចម្នាក់ មាត់របស់គាត់បើក។ ហើយគាត់មានសក់ខ្មៅនៅទីនេះ ហើយ

វាបានសិក្សាមកបែបនេះ។ ហើយដាក់ម៉ាស៊ីនមូរមួយ ហើយមូរវាជុំវិញ កំពូលនៃ ភ្នែករបស់គាត់ សំឡឹងមើលទៅផ្នែកខាងលើនៃភ្នែករបស់គាត់។ ប្រសិនបើខ្ញុំ ធ្លាប់បានឃើញការវែងវែង! ឃើញទេ គាត់នឹងមិនជឿទេ។ គាត់អាចបញ្ជាក់បាន ប្រហែលជាគាត់ជាបុរស ប៉ុន្តែតាមស្មារតីគាត់ជាស្រី។ គាត់មិនដឹងអ្វីនៅម្ខាងនៃ ផ្ទះដែលគាត់ជាកម្មសិទ្ធិ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ តើវែងយ៉ាងណា!

144 នោះជាអ្វីដែលសាតាំងធ្វើ។ វាបានបំផ្លាញប្រជាជាតិនានា។ វាបានបំផ្លាញ ព្រះវិហារ។ វាធ្វើឱ្យមនុស្សវែងវែងស្មារតី។ វាគឺជាអ្នកបោកបញ្ឆោតនៃសេចក្តីពិត ដើម។

145 ព្រះបានបង្កើតបុរសម្នាក់ជាបុរស។ ទ្រង់បានបង្កើតស្ត្រីម្នាក់ជាស្ត្រី។ ហើយ ទ្រង់ស្លៀកពាក់ឱ្យពួកគេខុសគ្នា ហើយគាត់ចង់ឱ្យពួកគេនៅតាមផ្លូវនោះហើយ ធ្វើតាមវិធីនោះ ម្នាក់គឺជាមនុស្សស្រីហើយម្នាក់ទៀតគឺជាបុរស។ ទ្រង់បានបំបែក អំបាចនៅក្នុងសួនច្បារអរិយធម៌ ហើយបានធ្វើដូចនេះ បានញែកអរិយធម៌ពីគាត់។

146 ឥឡូវនាងពាក់សក់របស់នាង។ នាងកាត់សក់ដូចគាត់ ហើយគាត់ព្យាយាម ស្លៀកពាក់ដូចនាង។ ឃើញទេ? នាងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ខាងក្រៅរបស់គាត់ ហើយគាត់ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ខាងក្នុងរបស់នាង។ ឥឡូវ ស្តាប់ទៅគួរអោយ ស្តាប់ខ្លឹមណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមានន័យវិធីនោះទេ។ វាជាសេចក្តីពិតនៃដំណឹងល្អ ទាំងស្រុង។ ប្រសិនបើអ្នកមិនដឹងវាទេ មានអ្វីខុសជាមួយអ្នក អ្នកជាមនុស្សខ្វាក់ ក៏មិនដែលបានជួបនៅតាមផ្លូវ។ ហើយនាងគិត ហើយគាត់គិតថាវាត្រឹមត្រូវ ពួកគេ ក៏ទៅកន្លែងណាមួយជាមួយគ្នា។

ស្ត្រីនិយាយថា “វាក្តៅណាស់!”

147 អាប៉ាធតណ្ណាចាស់ដែលនៅខាងក្រៅនឹងធ្វើឱ្យអ្នកខ្មាស់ខ្លួនឯង។ កំដៅ កាន់តែខ្លាំងពួកគេស្លៀកពាក់កាន់តែច្រើនដើម្បីរក្សាពីព្រះអាទិត្យ ចេញពីពួកគេ អូ ធ្វើឱ្យវាបែកញើស ដូច្នេះអ្នកអាចមានម៉ាស៊ីនត្រជាក់ដូចដែលពួកគេដើរ។ ឃើញ ទេ? ពួកគេឈរនៅខាងក្រៅ ព្រះអាទិត្យ។

148 អ្នកមិនអាចឈរបានឡើយ។ អ្នកនឹងពងបែកនិងរលាក។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ វាជាអ្វីដែលអ្នកហៅថាការអប់រំខ្ពស់។ វិទ្យាសាស្ត្រទំនើបបានផលិតវាមក។ អូ ខ្ញុំ អើយ! នាងនៅទីនោះគឺ “អាក្រាត” នៅស្រុកឡេឌីសេ “ហើយមិនដឹងទេ។”

149 នាងអាក្រាតនៅអែរដែន។ ឃើញទេ នគរទាំងពីរដូចគ្នា? មួយគឺជារបស់  
 អំពើបាបនិងសេចក្តីស្លាប់ មួយទៀតគឺជីវិតនិងសេចក្តីសុវតិ។ នៅទីនោះនាង  
 ត្រូវបានគ្របជាមួយស្បែករិសុទ្ធ។ ពួកគេទាំងពីរអាក្រាត។ ពួកគេមិនបានដឹងទេ។  
 ពួកគេមិនបានដឹងអ្វីអំពីវាទេ ពីព្រោះពួកគេត្រូវបានបាំងមុខដោយព្រះវិញ្ញាណ  
 របស់ព្រះ។

150 ហើយនៅទីនេះពួកគេបានបាំងមុខដោយតណ្ហា ហើយពួកគេក្រឡេកមើល  
 គ្នាទៅវិញទៅមក... មើល អ័ដាយអាចមើលនាងអេវ៉ា ហើយមិនបានដឹងថានាង  
 នៅអាក្រាតទេ។ តែឥលូវនេះជាមួយនឹងស្បែកតណ្ហា នាងមិនដឹងថានាងអាក្រាតទេ  
 តែនាងអាក្រាតស្ថិតនៅក្រោមរាំងននតណ្ហា ដើម្បីធ្វើឱ្យបុរសមើលនាង។ វាជារឿង  
 តែមួយគត់នាងអាចធ្វើវាបាន។ អ្នកមិនជឿទេ ប៉ុន្តែអ្នកធ្វើវាយ៉ាងម៉េច ហើយបុរស  
 សូមមើលទៅ។ ហើយគាត់បានរកឃើញថាអ្នកមានការទាក់ទាញខ្លាំងណាស់  
 រហូតដល់គាត់ចូលមក ហើយស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របស់អ្នកខ្លះលើខ្លួន។

151 អ្វីអ្វីដែលជាការបង្ហូរ! សម័យអីហើយ! តើម៉ោងប៉ុន្មានហើយ... តើវា  
 បោកបញ្ឆោតយ៉ាងណា! អូ រឿងទាំងអស់នេះ "ហើយមិនដឹងវាទេ" វិញ្ញាណ  
 ដែលបង្ហូរគឺនៅក្នុងមនុស្ស។ គាត់ត្រូវបានបាំងមុខពីតណ្ហារបស់សាតាំង ហើយ  
 ស្រ្តីនោះក៏ដូចគ្នាដែរ។ វាជាវិញ្ញាណសាតាំងក្នុងសង្គមដ៏ធំមួយនេះ។ ឃើញទេ  
 ពួកគេមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែពួកគេជាអង្គការមួយ។ ស្រ្តីដែលស្លៀកខ្លីលើខ្លួន គឺជារបស់  
 អង្គការមួយ។ បុរសស្លៀកពាក់បែបនេះ គឺស្ថិតនៅក្នុងអង្គការ។ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នក  
 អក្សរកាត់របស់វា B.S.S សង្គមបងធំស្រី ដូច្នោះនោះជាអ្វីដែលវាជាកម្មសិទ្ធិរបស់  
 អង្គការនោះ។ ចេញមកទីនោះ សង្គមខ្មែយដ៏ធំជាមួយពួកស្លៀកខោតូចៗ ពាក់  
 មើលទៅញែរញែរ-មើលទៅកខ្វក់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...

152 គ្រប់គ្នា ឥឡូវអ្នកអាចខុសពីខ្ញុំត្រង់នេះ ប៉ុន្តែនោះគឺជាការពិត។ អ្នក បាន  
 រង្វងបាត់ហើយមិនដឹងវាទេ។ អ្នកមិនមែន មិនប្រព្រឹត្តិដូចមនុស្សទៀតទេ។  
 ឃើញទេ មកយ៉ាងទន់ភ្លន់ដូច្នោះ ហើយកូនប្រុសរបស់ពួកគេ នឹងមិនមានអ្វីសោះ  
 បុរសនិងស្រ្តីផងដែរ។ ពួកគេជាសង្គម។ មានអង្គការមួយ។ ហេតុអ្វី? "ចននៅ  
 ជាប់ទ្វារផ្ទះយើងស្លៀកខោខ្លីបាន ចុះហេតុអ្វីខ្ញុំមិនអាច? លូឡាចង់អោយខ្ញុំស្លៀក  
 ពីព្រោះចនពាក់វា នៅជាប់នឹងផ្ទះ។ ហើយ ប្រសិនបើ—ស៊ូស៊ីដែន អាចពាក់ពួកគេ  
 បាន នាងម៉ាថាដែន អាចពាក់វាបាន ពួកគេឬស៊ូស៊ីលូ" ឬឈ្មោះរបស់នាងជាអ្វី



ឃើញទេ? ឃើញទេវាជាសង្គមមួយ។ វាជាអង្គការមួយ។ វិញ្ញាណអ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់វា ហើយអ្នកមិនដឹងទេ។

153 ហើយប្រសិនបើនោះជាដូច្នោះ ហើយយើងមើលឃើញថាវាអញ្ចឹង ដូច្នោះតើអ្នកខ្វាក់ហើយ។ អ្នកខ្វាក់នឹងនិកាយទាំងនេះដែលសាតាំងបានបំភាន់អ្នក។ ហើយវាជាការបង្វែរនៃព្រះបន្ទូលដើមរបស់ព្រះ និងអាណាចក្ររបស់ទ្រង់និងផែនការរបស់ទ្រង់ សម្រាប់កូនចៅរបស់ទ្រង់។ សាតាំងបានបំភាន់មនុស្សប្រុសស្រី ទៅក្នុងអ្វីទាំងនេះ ហើយពួកគេមិនដឹងទេ។ មនុស្សផ្សេង!

154 លែងជាកូនរបស់ព្រះទៀតហើយ! សក់ពួរនៅលើមុខរបស់គាត់ហើយ ស្លៀកខោខ្លីជើង១គូ ដើរចុះឡើងតាមផ្លូវ កូនរបស់ព្រះ ឌីកុននៅក្នុងព្រះវិហារមួយ ត្រួតងូលនៅតុអធិប្បាយ? ទេ នោះមិនមែនជាកូនរបស់ព្រះទេ។ គាត់មិនមែនមកតាមរយៈតម្រងការគិតរបស់ព្រះ។ គាត់មិនត្រូវស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ស្រ្តីទេ ទ្រង់ប្រាកដជាមិនអនុញ្ញាតឱ្យនាងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របស់បុរសដែរ។ ឃើញទេ វាមិនមែនជាកូនរបស់ព្រះទេ។ វាជាកូនប្រុសរបស់សាតាំងនិងកូនស្រីរបស់សាតាំង។ ពិបាកនិយាយណាស់!

155 សាតាំងបានទទួលជោគជ័យក្នុងការបង្វែរនិងកាន់កាប់លោកិយនេះ ធ្វើឲ្យមាននគរបស់វា មនុស្សត្រូវបានបំពាក់ ដោយសីលធម៌សេរី ជ្រើសរើសដោយខ្លួនឯងនូវប្រភេទជីវិតដែលពួកគេចង់បាន។ ហើយនោះបង្ហាញថាមានអ្វីនៅក្នុងចិត្តអ្នក។ ឃើញទេ? សំលេងរបស់អ្នក...អ្នកដឹងថាជាអ្វី? សកម្មភាពរបស់អ្នកនិយាយខ្លាំងៗ ជាងសំលេងអ្នក។ អូ ហូ!

156 សូមឱ្យខ្ញុំទៅកាន់ម្នាក់នោះ។ ហើយនិយាយថា "អូ ខ្ញុំ...យើងទាំងអស់គ្នាជាគ្រីស្ទាន។ យើងជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារ។" ហើយមានឆ្លុះព្រះនៅការិយាល័យរបស់គាត់ទេ? ហី! វាមិនមានអ្វីខុសប្លែកពីអ្វីដែលគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំទេ ខ្ញុំនឹងដឹងកាន់តែច្បាស់ អ្នកក៏ដូច្នោះដែរ។

157 សូមឱ្យស្ត្រីនិយាយថានាងជាគ្រីស្ទាន ជាមួយសក់ខ្លី? អូ-ហូ! អ្នកដឹងប្រសើរជាងនោះ។ ហ្នឹងហើយ។ អនុញ្ញាតឱ្យនាងនិយាយថានាងជាគ្រីស្ទាន ស្លៀកខ្លីលាបមុខនិងការតុបតែងខ្លួននិងខោខ្លីហើយនិយាយថានាងជាគ្រីស្ទាន? អ្នកដឹងច្បាស់ជាងនេះទៅទៀត។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបង្រៀនអ្នកប្រសើរជាងនោះ។ ព្រះបន្ទូលបានចែងថានាងមិនអាចធ្វើវាបានឡើយ ព្រោះអ្នកជាគ្រីស្ទាន។ នាងគឺ

មិនស្មោះត្រង់និងអ្វីៗទាំងអស់។ តើព្រះនឹងដាក់ភាពមិនស្មោះត្រង់យ៉ាងដូចម្តេច?  
រឿងនៅក្នុងអាណាចក្ររបស់ទ្រង់? ទេ មិនមែនទាល់តែសោះ។ អត់ទេ។ ពួកគេ  
ខ្លួនឯង បង្ហាញពីបំណងប្រាថ្នារបស់ពួកគេ។

158 អ្នកមិនអាចឲ្យព្រាបស៊ីជាមួយគ្នាបានទេ មិនបានទេ។ សត្វព្រាបមិនមាន  
ប្រមាត់ទេ។ វាមិនអាចបរិភោគចំណីចាស់បានទេ។ ប្រសិនបើវាខាំរបស់នោះតែ  
បន្តិចវានឹងស្លាប់ខ្លួន ហើយវាដឹងហើយ។ ប៉ុន្តែសត្វត្រាតអាចស៊ីអ្វីៗទាំងអស់ ដែលវា  
ចង់។ ឃើញទេ? វាមានប្រមាត់ច្រើន។

159 ដូច្នោះអ្នកនឹងឃើញ នោះជារបៀបដែលវាមានជាមួយលោកិយសព្វថ្ងៃនេះ  
“ពួកគេនៅអាក្រាត ខ្វាក់ ហើយមិនដឹងទេ។”

160 សាកាំងបានធ្វើវាដោយសេចក្តីប្រាថ្នារបស់ស្ត្រីខាងចំណេះដឹង ខាង  
ផ្លូវភេទ ដែលនាងបានជ្រើសរើស ដោយការជ្រើសរើសដោយខ្លួនឯង។ ឥឡូវ  
ចូរកត់សម្គាល់ វាគឺជាអេវ៉ាដែលនាំអ័ដាមទៅខុស ហើយវាគឺជាស្ត្រីដែលដោះ  
សម្លៀកបំពាក់របស់នាងនៅចំពោះមុខអ័ដាមមុនគាត់បានដោះរបស់គាត់។ ឃើញ  
ទេ? វាជាស្ត្រី ជានិច្ច។ វាតែងតែជាស្ត្រី។ វានៅតែមានវិធីដូចគ្នា។

161 វាជាក្រុមជំនុំដែលនាំមនុស្សឱ្យរង្វេង។ វាជាព្រះវិហារឃើញទេដឹកនាំមនុស្ស  
ដែលចង់ក្លាយជាកូនរបស់ព្រះ។ វាជាស្ត្រី ក្រុមជំនុំ។ មិនមែនព្រះគម្ពីរ ព្រះជាម្ចាស់  
ដ្បិតព្រះគម្ពីរជាបុរស។ អូយា “ព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម” ហើយនោះ  
ជាមនុស្សប្រុស។ ឃើញទេ? ព្រះគម្ពីរគឺជាបុរស។ ព្រះវិហារគឺជាស្ត្រី។ ឃើញ  
ទេ? វាមិនមែនជាក្រុមជំនុំទេ...ព្រះគម្ពីរដែលដឹកនាំបុរសនោះរង្វេង។ វាជាក្រុមជំនុំ  
ដែលនាំឱ្យគាត់រង្វេង។ វាជាក្រុមជំនុំដែលគាត់បានទៅ អាក្រាតជាមួយ មិនមែន  
ព្រះគម្ពីរទេ។ ឃើញទេ? អត់ទេ! ព្រះគម្ពីរប្រាប់ថាគាត់អាក្រាត។ ហ្នឹងហើយ។

162 ឥឡូវកត់សម្គាល់ ពីរបៀបដែល ភេទ ការចង់បានការរួមភេទ នាងចង់បាន  
ចំណេះដឹង ដើម្បីដឹងថានេះជាអ្វី ហើយតើផ្លែឈើនេះល្អឬអត់។ ហើយនាងបាន  
ធ្វើវា។

163 ព្រះជាម្ចាស់នឹងយកវាមកវិញនៅថ្ងៃណាមួយ ទោះដោយបុរសម្នាក់ក៏ដោយ។  
វាត្រូវបានចុះចាញ់ដោយស្ត្រីម្នាក់។ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានលោះដោយបុរសម្នាក់។ បុរស  
ជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលជាព្រះបន្ទូល។

164 ហើយបន្ទាប់មកតើវាជាអ្វីទៅ? សូមកត់សម្គាល់ឲ្យច្បាស់។ នៅទីនេះមិនយូរ ប៉ុន្មានទេ ខ្ញុំបានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះ។ ខ្ញុំមានប្រហែលបួនឬប្រាំទំព័រទៀត នៅទីនោះប៉ុន្តែខ្ញុំ...នៃបទគម្ពីរនិងអ្វីដែលខ្ញុំចង់យោង។ ប៉ុន្តែសូមស្តាប់។ សូម បញ្ចប់ ក្នុងការនិយាយនេះ។

165 សូមចាំថា នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ ខ្ញុំបានបង្រៀនអ្នកនៅលើត្រែ ទី ប្រាំពីរ *បុណ្យវិន័យ* ជាដើម។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មានពិធីបុណ្យថ្ងៃទីប្រាំបី” ដូច្នោះថ្ងៃទី៧គឺជាថ្ងៃចុងក្រោយ ហើយធ្វើជាសហស្សវត្សរ៍។ ប៉ុន្តែមានពិធីបុណ្យ ថ្ងៃទីប្រាំបី ដែល ប្រសិនបើវាជាថ្ងៃទី ៨ ហើយមានតែ ៧ ថ្ងៃទេ ដែលធ្វើឱ្យវាក្លាយជា ថ្ងៃដំបូងម្តងទៀតសូមត្រលប់មកថ្ងៃដំបូង។ បន្ទាប់មក បន្ទាប់ពីសហស្សវត្សរ៍ចប់ ហើយបន្ទាប់មកនឹងមានសួនអរិយធម៌ដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងម្តងទៀត។ នគរព្រះ ដ៏អស្ចារ្យនឹងត្រូវដកហូតវិញ។ ពីព្រោះព្រះយេស៊ូវបានតយុទ្ធជាមួយសាតាំង នៅក្នុងសួនហេតុសេម៉ាណីនហើយបានឈ្នះអរិយធម៌ដែលបានបាត់ទៅ ដើម្បី រៀបចំនៅស្ថានសួគ៌ ដើម្បីត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត ឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ ទ្រង់បាន និយាយថា “កុំឲ្យអ្នករាល់គ្នាមានទុក្ខកង្វល់ឡើយ។”

166 នៅពេលដែលទ្រង់នៅលើផែនដីនេះទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកគឺជាពួកយូដា ហើយជឿលើព្រះ។ ឥឡូវ ខ្ញុំដឹងថា ខ្ញុំមានឈ្មោះមិនល្អ។” ទ្រង់បន្តថា។ “ហើយ ពួកគេនិយាយថា ខ្ញុំជានេះ និងអ្វីផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែ អ្នកបានជឿលើព្រះ។ ហើយដូចដែលអ្នកបានជឿលើព្រះ ហើយជឿលើខ្ញុំផង។” ទ្រង់គឺជាព្រះបានបើក សម្តែង។ ឃើញទេ? “ជឿលើ...”

167 “នៅក្នុងដំណាក់ព្រះបិតាខ្ញុំមានមនុស្សជាច្រើន...” ឬ “ នៅក្នុងសេដ្ឋកិច្ច ព្រះវរបិតាខ្ញុំ នៅក្នុងផែនការរបស់ព្រះបិតាខ្ញុំ គឺមានវិមានជាច្រើន។ ខ្ញុំនឹងទៅរៀបចំ កន្លែង។” រកមើលថាតើវាមានរយៈពេលប៉ុន្មានៈ ដប់ប្រាំរយម៉ាយល៍ការ៉េ! និយាយ ថាតើវានៅទីណា? ទ្រង់បានទៅរៀបចំវា។ ទ្រង់គឺជាអ្នកបង្កើត។ ទ្រង់បានបង្កើត មាសទាំងអស់។ ផ្លូវមានតម្លាភាព។ ទ្រង់គឺជាអ្នកបង្កើត។ ទ្រង់កំពុងបង្កើតកន្លែង មួយ។ នៅក្នុងវិវរណៈ ២១ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហើយខ្ញុំយ៉ូហាន បានឃើញទីក្រុង ថ្មីគឺទីក្រុងថ្មីនៃក្រុងយេរូសាឡឹម ចុះពីស្ថានសួគ៌មក។”

168 “មិនមានសម្រុទ្ធចៀតទេ។ មេឃដំបូងនិងផែនដីដំបូងបានកន្លងផុតទៅ ហើយ។” តើមេឃដំបូងរបស់យើងជាអ្វី? គឺសហស្សវត្សរ៍។ តើអ្វីទៅជាផែនដី

ដំបូង? តើនេះឬ? វានឹងត្រូវបានកែលម្អ។ គ្រាន់តែដូចជាវាត្រូវបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកដោយល្អនៅក្នុងថ្ងៃដែលគាត់អធិប្បាយ ត្រូវបានរាប់ជាបរិសុទ្ធដោយ ព្រះគ្រីស្ទដូចជាទ្រង់ព្រះព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់លើវា ហើយត្រូវបានកែលម្អ យកមេដឹកនាំទាំងអស់និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងចេញពីវា នៅក្នុងការជួសជុលចុងបញ្ចប់ ជាមួយនឹងការជ្រមុជដោយភ្លើង ដែលនឹងសម្លាប់រាល់ឆាត រាល់ជំងឺ គ្រប់ទាំង ភាពកខ្វក់ដែលធ្លាប់មាននៅលើផែនដី។

169 នាងនឹងផ្ទុះឡើង ហើយចេញមកជាផែនដីថ្មី។ “ហើយខ្ញុំបានឃើញឋានសួគ៌ ថ្មីនិងផែនដីថ្មី។ មេឃដំបូងផែនដីដំបូងនេះត្រូវបានកន្លងផុតទៅហើយ ហើយគ្មាន សមុទ្រទៀតទេ។ ហើយខ្ញុំយ៉ូហាន ខ្ញុំបានឃើញទីក្រុងដ៏បរិសុទ្ធ ក្រុងយេរូសាឡឹម ថ្មីចុះមកពីព្រះចេញពីស្ថានសួគ៌។” នៅទីនោះព្រះនឹងនៅជាមួយគុណលក្ខណៈ ពិតរបស់ទ្រង់ កូនប្រុសស្រី ជាកន្លែងដែលទ្រង់អាចប្រកបជាមួយគេក្នុងភាព បរិសុទ្ធ ហើយភ្នែកគេមើលមិនឃើញអំពើបាបណាមួយ។ នឹងរំលែងមានបាបទៀត ឡើយ។

170 ចូរយើងខំប្រឹង កុំចាញ់ការបញ្ជាទក្កុងសម័យនេះឡើយ “ខំប្រឹងចូលទៅច្រក ទ្វារ។”

171 “ដ្បិតអ្វីទាំងអស់ដែលនៅសល់នឹងក្លាយជាអ្នកប្រព្រឹត្តខុសឆ្គង។” “អ្នកណា ដែលក្រឡេកមើលទៅស្រ្តីដើម្បីមានតណ្ហានឹងនាងនោះបានផិតក្បត់ជាមួយនាង រួចទៅហើយ។” ទាំងអស់...ខាងក្រៅនឹងក្លាយជាស្រ្តីដែលមានកេរ្តិ៍ឈ្មោះអាក្រក់។ បុរសល្បីឈ្មោះអាក្រក់ជាដើម។

172 ហើយមានតែអ្នកដែលត្រូវបានលោះ ហើយនៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់ កូនចៀមនឹងចូលទៅមាត់ទ្វារ។ ដូច្នេះព្យាយាម សំលាញ់អើយ កុំចាញ់ចោកនៅថ្ងៃ ចុងក្រោយនេះ។

173 នេះគឺជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។ មនុស្សគ្រប់គ្នាមានលុយ។ អ្នករាល់គ្នា អាចធ្វើបានបែបនេះ ហើយអ្នកគ្រប់គ្នាអាចធ្វើបែបនោះ ហើយលុយប្បូរគ្រប់ វិធី និងថយន្តធំនិងអ្វីៗទាំងអស់។ វានឹងមិនមានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ នៅក្នុងទីក្រុងនោះទេ។ នៅទីនោះមិនមែនជាឡានមួយគ្រឿងទេ។ អត់ទេ។ វា ខុសគ្នាទាំងស្រុងពីអរិយធម៌។ វានឹងក្លាយជាអរិយធម៌ម្តងទៀតដែលមិនមែនជា

ចំណេះដឹង វិទ្យាសាស្ត្រទេ ប៉ុន្តែអំពីភាពគ្មានទោសនិងជំនឿលើព្រះដ៏មានព្រះជន្ម  
រស់។

174 ចូរយើងព្យាយាមចូលទៅក្នុងនោះ។ សម្រាប់គោលបំណងទាំងមូលរបស់ខ្ញុំ  
គឺ ដើម្បីចូលទៅក្នុងទីក្រុងនោះនៅថ្ងៃណាមួយ ហើយគ្រាន់តែក្រឡេកមើលទៅ  
ក្រោយជាមួយខ្ញុំ ឃើញអ្នកទាំងអស់គ្នាហែក្បួននៅពេលយើងច្រៀង “ពួកបរិសុទ្ធ  
ដើរជាក្បួន។” ខ្ញុំចង់នៅក្នុងលេខនោះនៅពេលដែលពួកបរិសុទ្ធដើរក្បួនចូលទៅ។

ចូរយើងអធិស្ឋាន។

175 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ បិតានៃឋានសួគ៌ ដូចជាយើងឃើញថាជិតយប់ហើយ  
ការសន្យាកំពុងតែខិតជិតមកដល់ហើយ។ យើងអធិស្ឋានសូមព្រះដែលទ្រង់នឹង  
ដាក់ លើដួងចិត្តយើង ដូច្នោះយើងនឹងមិនមានកំហុសអ្វីឡើយ។ ព្រះអង្គអើយ  
សូមរក្សាមនសិការបរិសុទ្ធរបស់យើង។ រក្សាដួងចិត្តរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់អើយ  
បាំងមុខនិងភ្នែករបស់យើងពី របស់ក្នុងលោកិយនេះ និងរបស់ដែលឥតប្រយោជន៍  
របស់លោកិយ ពីភាពឥតប្រយោជន៍ឲ្យក្លាយជាមនុស្សធំ។

176 មិនថាពួកគេធំប៉ុណ្ណាទេ គ្រប់ស្តេច ក្សត្រ មហិទ្ធិបូទីនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតត្រូវ  
វិនាសសាបសូន្យ ហើយពួកគេនឹងមិនងើបឡើងក្នុង...ការរស់ឡើងវិញលើកដំបូង  
ឡើយ។ ដ្បិតវាត្រូវបានសរសេរថា “មានពរហើយបរិសុទ្ធគឺជាអ្នកដែលមាន  
ចំណែក នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញលើកទីមួយ ដែលសេចក្តីស្លាប់ទីពីរគ្មានអំណាច  
អ្វីឡើយ។” ឱព្រះអង្គអើយ! “សេចក្តីស្លាប់ទីពីរ” ស្លាប់ខាងវិញ្ញាណ “គ្មាន  
អំណាច។” ព្រោះគាត់ត្រូវបានលោះ!

177 ឱព្រះអង្គអើយ ដើម្បីគិតក្នុងវេលានេះ ម្នាក់នឹងត្រូវទៅសួរសុខទុក្ខមួយទៀត  
និងត្រូវចាប់យកឡើង។ “ពីរនាក់នៅលើគ្រែតែ១ អញនឹងយកមួយទុកមួយ។ ពីរ  
នៅឯវាល អញនឹងយកមួយទុកមួយ។”

178 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមជួយទូលបង្គំអោយបានបរិសុទ្ធ—នៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រ  
របស់ទ្រង់ មិនខ្វល់ថាមនុស្សគិតយ៉ាងម៉េចចំពោះយើងហើយអ្នកដទៃនិយាយ  
អ្វីទេ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឲ្យយើងរាល់គ្នាបានបរិសុទ្ធ...ការសន្ទនារបស់  
យើងបរិសុទ្ធ។ សូមឱ្យវាត្រូវតាមរដូវកាលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ សមតាមរដូវកាល  
ព្រះអង្គអើយ ដែលគ្មានកំហុសដែលរកឃើញក្នុងយើង។ ពេលយើងសច្ចា

នៅក្នុងកំហុសរបស់យើងផ្ទាល់ដែលព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងឈរ នៅចន្លោះយើងនិងព្រះជាម្ចាស់ ដែលនឹងមើលយើងតាមរយៈព្រះលោហិតរបស់ ព្រះយេស៊ូវ មិនអាស្រ័យលើភាពសុចរិតរបស់យើងផ្ទាល់ឬយើងជានរណា អ្វីដែល យើងបានធ្វើទេ ប៉ុន្តែលើគុណសម្បត្តិរបស់ទ្រង់តែម្នាក់គត់។ ព្រះអម្ចាស់អើយសូម ទ្រង់ជួយ!

179 សូមកុំឱ្យនរណាម្នាក់ដែលអង្គុយនៅទីនេះនៅយប់នេះហើយបានឮសារ សូមកុំឱ្យក្នុងចំណោមពួកគេត្រូវបាត់បង់ឡើយ តាំងពីក្មេងរហូតដល់មនុស្សចាស់។ អាច បំណងប្រាថ្នាដ៏បរិសុទ្ធសម្រាប់តែព្រះនិងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ យើងមិនដឹង ថាម៉ោងប៉ុន្មានទេ ទ្រង់អាចលេចមកឬតើពេលណាដែលទ្រង់កោះហៅយើងអោយ ឆ្លើយនៅទីដ៏នាំជំរះទេ។ យើងមិនដឹងថាម៉ោងប៉ុន្មាន ដែលទ្រង់អាច យកកាតរបស់ យើងពីផ្ទះនោះទេ និយាយថា “វាជាពេលវេលាមកដល់ផ្ទះ។ អ្នកត្រូវទៅហើយ។” ព្រះជួយយើង រក្សាភាពបរិសុទ្ធ។ សូមផ្តល់វាមកព្រះអម្ចាស់អើយ។

180 យើងអាចរស់នៅរហូតដល់ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ ប្រសិនបើអាច។ យើងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលស្ថិតក្នុងអំណាចរបស់យើងដោយក្តីស្រឡាញ់និង ការយោគយល់ ការយល់ដឹងថាព្រះជាម្ចាស់កំពុងតែស្វែងរកលោកិយ នៅថ្ងៃនេះ រកចៀមដែលបាត់បង់។ ហើយសូមឲ្យយើងនិយាយជាមួយពួកគេជាមួយនឹង ការអធិស្ឋានតាមសេចក្តីស្រឡាញ់និងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលយើងអាចរក ឃើញចុងក្រោយ ដូច្នេះយើងអាចត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ ហើយចេញពីសួនអែផែន ចាស់របស់សាតាំងនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ។

181 ទាំងអស់នេះត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយផ្នែកលើតណ្ហា និងស្ត្រីស្រស់ស្អាត ដែលគេហៅជាមួយនឹងការផ្សាយពាណិជ្ជកម្មរបស់ពួកគេនៅលើនោះ “យើង ផ្សាយពាណិជ្ជកម្ម ហើយចង់បាន ក្មេងប្រុសមក លាបលើផ្ទៃមុខ ហើយស្រីស្អាត ដែលមានខោខ្លី” នៅលើវិទ្យុនិងទូរទស្សន៍របស់យើង និងគ្រប់ប្រភេទនៃភាពកខ្វក់ ល្បែងនិង ហូលីវូដ សម្លៀកបំពាក់សិចស៊ីភាពកខ្វក់គ្រប់ប្រភេទសម្រាប់ស្ត្រី។ ហើយ—និងបុរសរង្វេងនិងយកសម្លៀកបំពាក់ស្ត្រីនិងកាត់សក់ដូចស្ត្រី ហើយស្ត្រី ចូលចិត្តបែបបុរស។

182 ឱព្រះអង្គអើយ តើរន្ធត់យ៉ាងណាក្នុងពេលដែលយើងកំពុងរស់នៅ! អូ សូម យាងមកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ យាងមក! សូមយាងមកព្រះអម្ចាស់! សំអាតយើង

ដោយព្រះលោហិត។ យកភាពកខ្វក់និងខ្មោចទាំងអស់ឆ្ងាយពីយើង។ សូម ឱ្យយើងរស់នៅព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យយើងរស់នៅក្រោមឈាម ជានិច្ច នៅ ចំពោះទ្រង់។ វាជាបំណងប្រាថ្នារបស់យើងនិងការសង្ខារដ៏ស្មោះរបស់យើង។

183 សូមព្រះដាក់នៅលើដីនេះ... បុគ្គកដែលនៅលើតុយប់នេះ កន្លែងដែល ដំណឹងល្អត្រូវបានឮ។ ព្រះអម្ចាស់អើយនៅទីនេះមានកន្លែងដៃដែលទៅកម្ពុក ឈឺនិងងងុយ។ សូមឱ្យការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿព្រះអម្ចាស់អើយ ធ្លាក់ចូល ដូងចិត្តរបស់យើងឥឡូវនេះ នៅក្នុងការមើលឃើញរបស់ទ្រង់។ បពិត្រព្រះអម្ចាស់ បើមានអ្វីមិនស្អាតក្នុងយើង ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមយកចេញ... នាំយើងទៅវិនិច្ឆ័យ ឥឡូវនេះ ហើយយើងសូមអង្វរសម្រាប់ក្តីមេត្តាករុណា។ បង្ហាញឱ្យយើងដឹងពីអ្វី ដែលយើងកំពុងធ្វើខុស ព្រះអម្ចាស់អើយ ដូច្នេះយើងអាចយកព្រះលោហិត ហើយ សំអាតយើង។ ព្យាបាលមនុស្សឈឺទាំងនេះឱ្យជាពួកគេបានប្រសើរ បិតាអើយ! អ្វីក៏ដោយដែលវាទៅដល់គ្រប់ទីកន្លែងដែលពួកគេទៅ។ សូមឱ្យវាត្រូវបានដូច្នោះ ព្រះវរបិតា។

184 ផ្តល់ឱ្យយើងនូវការប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីបម្រើទ្រង់ ហើយទ្រង់តែមួយ។ សូមផ្តល់ឱ្យ ព្រះអម្ចាស់អើយ។

185 ផ្តល់សុវត្ថិភាពដល់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ទាំងនេះដែលស្ថិតនៅតាមផ្លូវ ទៅផ្ទះ។

186 សូមអរគុណចំពោះរបៀបដែលទ្រង់បានព្យាបាលមនុស្ស។ ហើយបងស្រីសេវ ហូតហើយបងប្រុសសេវហូតកូនរបស់គាត់ បានឈឺចាប់ពេលជិះកង់ ទូលបង្គំ សូមអង្វរទ្រង់ សម្រាប់ការនេះ មិត្តកូនជិះកង់ ទូលបង្គំសូមអង្វរសម្រាប់គាត់ ត្រូវហើយ។ យើងសូមអរគុណទ្រង់ចំពោះការប្រោសអ្នកផ្សេងទៀត ដែលយើង បានសូមឱ្យជាសះស្បើយ។ “ហើយយើងដឹងថាអ្វីដែលយើងស្នើសុំយើងទទួល ព្រោះយើងមានទំនុកចិត្តលើទ្រង់ដែលបានសន្យា។”

187 សូមទ្រង់ប្រទានព្រះគុណរបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយនិងអត់ទោសឱ្យយើងពី អំពើបាបរបស់យើង។ យើងសូមដោយនូវព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

188 តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? តើអ្នកជឿលើទ្រង់ទេ? តើអ្នកឈឺហើយធុញទ្រាន់ នគររបស់សាតាំងទេ? តើអ្នកជឿថាវាកំពុងតែឈានដល់គ្រា១ពាន់ឆ្នាំទេ?

គ្រា១ពាន់ឆ្នាំរបស់ទ្រង់ ទៅកាន់អេដែនរបស់ទ្រង់? តើអ្នកជឿថាវាត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅថ្ងៃនេះទេ?

189 មើល អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺផ្អែកលើបញ្ហា។ អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវតែបានបង្ហាញតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រមុនពេលពួកគេជឿ។

190 ហើយអ្នកមិនអាចបង្ហាញព្រះជាម្ចាស់តាមវិទ្យាសាស្ត្របានឡើយ។ អ្នកត្រូវតែទទួលយកទ្រង់ ដោយសេចក្តីជំនឿ “ត្បិតអ្នកណាដែលចូលមកឯព្រះត្រូវតែជឿថាទ្រង់ជាព្រះ និងផ្តល់រង្វាន់ដល់អ្នកដែលស្វែងរកទ្រង់។”

191 ឱព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំមិនចង់ដឹងអ្វីក្រៅពីព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទឡើយ ដែលសំអាតទូលបង្គំពីអំពើបាប។ ខ្ញុំមិនដឹងអ្វីក្រៅពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ។ ហើយដូចប៉ូលបាននិយាយពីមុន ដូច្នោះខ្ញុំនិយាយនៅយប់នេះថា “អញមិនស្គាល់ក្នុងចំណោមឯងអ្នករាល់គ្នា លើកលែងតែព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានសង្គ្រោះ ហើយទ្រង់ដែលត្រូវគេឆ្កាង។”

192 នេះជាអ្វីដែលខ្ញុំដឹងដើម្បីប្រាប់អ្នក។ ថា ព្រះគម្ពីរនេះ ខ្ញុំជឿអស់ពីចិត្ត (ប្រសិនបើខ្ញុំស្គាល់ចិត្តខ្ញុំ) ដើម្បីឥតខ្ចោះក្លាយជាព្រះបន្ទូលដែលមិនផិតក្បត់។ ដោយការនេះខ្ញុំរស់នៅ។ ដោយការនេះខ្ញុំឈរ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមានជីវិតមួយម៉ឺន ខ្ញុំចង់ដាក់វាទាំងអស់សម្រាប់ព្រះបន្ទូលនេះ ត្បិតជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយខ្ញុំមិនខ្វល់ថាតើពួកគេព្យាយាមបដិសេធយ៉ាងណា តើវិទ្យាសាស្ត្រព្យាយាមនិយាយថា មិនគួរអោយទុកចិត្តជាដើមយ៉ាងណា សម្រាប់ខ្ញុំរឿងតែមួយគត់នៅក្នុងលោកិយដែលខ្ញុំអាចជឿទុកចិត្តបានគឺព្រះបន្ទូលនេះ។ ទ្រង់ជាបង្គំខ្ញុំ។ ខ្ញុំស្រលាញ់ទ្រង់។ មែនទេ?

193 បើមានបាបក្នុងចិត្តបើមានកំហុសក្នុងចិត្ត បើមានអ្វីមួយ អធិស្ឋានឥឡូវនេះ ហើយសុំឱ្យព្រះអភ័យទោសឱ្យអ្នក។ អ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ សូមព្រះប្រទានពរអ្នកគឺជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!  
ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

194 តើអ្នកស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមកទេ? យ៉ូហានបាននិយាយថា “កូនតូចៗអើយ! ត្រូវស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។” “ត្រូវស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក



ព្រោះសេចក្តីស្រឡាញ់គ្របបាំងអំពើបាបជាច្រើន។” ឥឡូវនេះចូរយើងចាប់ផ្តើម  
ទៅវិញទៅមក។

ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើង...

195 ឥឡូវសូមប្រណីដល់គ្នាទៅវិញទៅមក។ មានចិត្តល្អចំពោះគ្នា។ មាន  
ទំនាក់ទំនងល្អជាមួយអ្នកជិតខាង។ រក្សាខ្លួនអ្នកឱ្យឥតខ្ចោះរហូតដល់ព្រះយេស៊ូវ  
យាងមក។

...ជើង

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!

ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

196 អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? នេះជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ  
ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានឱ្យអ្នក។ ខ្ញុំត្រូវត្រលប់ទៅតុកសុនឥឡូវនេះ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំអធិស្ឋាន  
សូមឱ្យព្រះសព្វព្រះហឫទ័យ ប្រទានពរអ្នកទាំងអស់គ្នា។ ខ្ញុំកំពុងធ្វើដំណើរពីទី  
នោះទៅប្រទេសកាណាដានិងត្រលប់ទៅរដ្ឋឡូរ៉ាដូ។ ជុំវិញ ជុំវិញ ជុំវិញ មើល។  
រហូតដល់...

197 បងប្រុសតូនីនៅទីនោះ ហើយរឿងដ៏អស្ចារ្យបានកើតឡើង។ ត្រូវនៅក្រោម  
ផ្ទះនៅរ៉ូម ពួកគេកំពុងអំពាវនាវឱ្យមានការរីកចម្រើន ការប្រជុំ សម្រាប់  
ខ្ញុំដើម្បីមកទីនោះនិងធ្វើកម្មវិធីផុសផុលនៅរ៉ូម នៅទីក្រុងរ៉ូម។ គាត់គ្រាន់តែ  
ត្រឡប់មកវិញ។ មនុស្សទាំងអស់រួមគ្នា។ ពួកគេមានសង្ឃឹមដ៏អស្ចារ្យនៅទីនោះ  
មានមនុស្សរាប់ពាន់នាក់និងរាប់ពាន់នាក់ហើយពួកគេចង់អោយខ្ញុំមានការរីក  
ចម្រើន។ ពួកគេចង់ឃើញសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះអម្ចាស់នៅក្នុងព័ន្ធកិច្ច។ ខ្ញុំមិនដឹង  
ទេ។ ខ្ញុំត្រូវអធិស្ឋានពីលើវា មើលអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់នឹងប្រាប់ខ្ញុំ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ចាំថា  
ចូរអធិស្ឋានទាំងអស់គ្នាជាមួយយើង។ យើងកំពុងធ្វើការ?

យើងកំពុងរង់ចាំការមកដល់នៃពរជ័យរបស់យើងពីព្រះអង្គ

សង្គ្រោះ

មើលចុះឥឡូវនេះដើមល្វាមានពណ៌បៃតងហើយ

ដំណឹងល្អនៃអាណាចក្ររបស់ទ្រង់បានទៅដល់គ្រប់ៗគ្នា  
ក្នុងប្រទេស  
ហើយយើងជិតដល់ទីបញ្ចប់ហើយ។

198 តើត្រូវទេ?

បន្ទាប់មកយើងនឹងស្តាប់សាររបស់ទ្រង់ ចេញមកនូវព្រះពរ  
ឆាប់ៗនេះទ្រង់យាងមកដោយសិរីល្អ ដើម្បីប្រាប់ដល់  
មនុស្សគ្រប់គ្នា  
ចូរភ្ញាក់ឡើង អ្នកបរិសុទ្ធរបស់ព្រះ! ហេតុអ្វីងឿងឆ្ងល់ពេលទី  
បញ្ចប់ជិតមកដល់ហើយ  
ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការហៅចុងក្រោយ។

199 នាងនឹងធ្វើដំណើរទៅទិសខាងលិច ហើយជិះត្រឡប់ទៅវិញនៅថ្ងៃណាមួយ  
សូមចងចាំ។ នាងប្រាកដជានឹងមក។ ហ្នឹងហើយ។ រហូតដល់ពេលនោះ៖

ចូរយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ  
កូនដែលទុក្ខព្រួយលំបាក  
វាជាអំណរនិងការល្អផ្តល់ឱ្យអ្នក  
យកវាគ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកទៅ។  
  
នាមរិសេស (នាមរិសេស) អូពិរោះណាស់!  
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌  
នាមរិសេស អូពិរោះណាស់! (ពិរោះណាស់!)  
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។  
  
នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវឱនចុះ  
លុតជង្គង់ក្រាបនៅព្រះបាទាទ្រង់  
ស្តេចលើស្តេចស្ថានសួគ៌យើងលើកមកដទៃ  
នៅពេលដំណើររបស់យើងចប់។  
  
នាមរិសេស អូពិរោះណាស់!  
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌

នាមរិសេស អូពិរោះណាស់!  
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។

200 នៅខចុងក្រោយនេះសូមច្រៀងដោយដួងចិត្តបន្ទាបចុះ។

ចូរយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវជាមួយ  
ជាខែលពីអន្ទាក់ទាំងអស់  
ហើយពេលការល្អដុំវិញអ្នក (ទាំងនេះជាអាណាចក្រ  
សាតាំង ឃើញទេ ឃើញទេ។)  
សូមដកដង្ហើមនាមបរិសុទ្ធក្នុងការអធិស្ឋាន។

201 នោះជាអ្វីទាំងអស់។ បន្ទាប់មកដើរចេញទៅ។ វាដំណើរការ។ ខ្ញុំបាន  
សាកល្បងវា។ គ្រាន់តែជឿវាឥឡូវនេះ ព្រោះវានឹងដំណើរការ។ គ្រាន់តែដកដង្ហើម  
នូវព្រះនាមដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់នៅក្នុងការអធិស្ឋាន។

...ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវជាមួយ  
ជាខែលពីអន្ទាក់ទាំងអស់  
ពេលការល្អនៅដុំវិញអ្នក (តើអ្នកធ្វើម៉េច?)  
សូមដកដង្ហើមពីព្រះនាមដ៏បរិសុទ្ធនោះនៅក្នុង  
ការអធិស្ឋាន។ (ស្បែកខនឹងមកលើមុខរបស់អ្នក។)

នាមរិសេស (នាមរិសេស!) អូពិរោះណាស់!  
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌  
នាមរិសេស អូពិរោះ!  
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។

202 សូមឱ្យយើងអានក្បាលរបស់យើងឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលខ្ញុំសូម  
បងប្រុស ប៊ីលលំរ នៅខាងនោះ មកវេទិកានេះ។ [បងប្រុសប្រាណហាំចាប់ផ្តើម  
ធ្វើតាមចង្វាក់ ព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវនៅជាមួយអ្នក—អេឌី។]

គ្រាន់តែដកដង្ហើមនូវព្រះនាមដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់នៅក្នុង  
ការអធិស្ឋាន។


203 សូមអ្នកមកបញ្ចប់កម្មវិធីរបស់យើង បងប្រុសប៊ីលលំរ។ បញ្ចប់ដោយ  
ការអធិស្ឋាន។

(នាមវិសេស!)

ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌

នាមវិសេស (នាមវិសេស!) អូពិរោះណាស់!

ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។

204 ឥឡូវនេះជាមួយនឹងក្បាលរបស់យើងបានឱនចុះ ហើយចិត្តរបស់យើងបាន  
អានចុះដែរ។ បងប្រុសប៊ីលលី ម្នាក់នៃសហការីរបស់យើងនៅទីនេះបងប្រុស អេ  
សថើល ប៊ីលី ជាគ្រីស្ទានល្អ បុរសស្មោះត្រង់។ ខ្ញុំនឹងហៅគាត់មកបញ្ចប់កម្មវិធី  
យប់នេះដោយការអធិស្ឋាន។ សូមព្រះប្រទានពរ បងប្រុសប៊ីលលី។ 

**អរជនរបស់សាតាំង** KHM65-0829

(Satan's Eden)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion ប្រាណហាំ នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 29 សីហា 1965 នៅ រោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ Jeffersonville Indiana U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG